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Sotočje je redna priloga časopisa

Gorenjski Glas
Gorenjski glas je osrednji gorenjski časopis z bogato 
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947, 
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je 
poltednik, ki izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 22 
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen 
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja 
in dela Gorenjcev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, 
kar ljudi zanima, ali kot pravimo: Gorenjski glas za vas 
beleži čas. V dobrem in slabem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice 
z vse Gorenjske, vas vabimo k naročilu. Kot novemu 
naročniku vam bomo prve tri mesece časopis prinesli 
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in 
vas presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi. 
Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.

NAROČAM Gorenjski Glas

Ime in priimek:

Naslov:

Podpis:

Soglašam, da mi Gorenjski glas lahko pošilja 
obvestila, ankete ipd.

UDA UNE

SOTOČJE (ISSN 1580 • 0547) je priloga Gorenjskega 
glasa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski 
glas, d.o.o., Kranj, Bleivveisova cesta 4, s sodelavci: 
Silvana Knok, Boštjan Luštrik, Boris Primožič in Franci 
Rozman. Odgovorna urednica: Marija Volčjak, urednica 
priloge Maja Bertoncelj. Oglasno trženje: Jana Belovič, 
telefon: 04/201-42-44, telefax: 04/201-42-13. E-pošta: 
info@g-glas.si. Uradne ure: vsak dan od 8. do 19. ure. 
Priprava za tisk Gorenjski glas, d.o.o., Kranj; Tisk: 
SET, d.d., Ljubljana. SOTOČJE številka 4 je priloga 37. 
številke Gorenjskega glasa, 9. maja 2008. V nakladi 
5500 izvodov jo dobijo vsa gospodinjstva v občini 
Medvode brezplačno.
Občina Medvode, C. komandanta Staneta 12, Medvode

KOZJEK & KOZJEK d.n.o.
ZAVAROVALNO FINANČNE STORITVE

Zg. Pirniče 11 h, 1215 Medvode 
Telefon: 01 36 21 431, 040 218 823

ekskluzivno zastopamo
GENERALI ZAVAROVALNICO d.d.

• zavarovanja nepremičnin
• avtomobilska zavarovanja
• življenjska in nezgodna zavarovanja
• zavarovanja za podjetnike in obrtnike

Brezskrbni pod 
okriljem leva.

KAVARNA 4 MAČKE
CENTER MEDVOD, tel.: 01/3617-963

LETNI VRT Z BOGATO 
PONUDBO SLADOLEDNIH 
IN SADNIH KUP, 
FRAPEJEV, SHAKEOV, 
RAZNIH SLADIC ...
LETNI VRT MEDNO

ELEKTROTEHNIČNA TRGOVINA

SETRING d.o.o. MEDVODE
Gorenjska cesta 50 a, 1215 Medvode 

tel.: (01) 361 83 90, faks: (01) 361 83 92 
e-pošta: setring@siol.net

$

Obiščite nas v naši TlOVi pVOdujClltll na |
Gorenjski cesti 50 a (poleg rondoja)

VESELIMO SE VAŠEGA OBISKA!

f.iili.iin. druge

(jedi po naročilu.

^ 01/362 12 20 PRIDI, POKUSI IN SPOZNAJ,
DA PICERIJA HARLEKIN JE NAJ, NAJ.

odpiralni čas 7:30 - 19:00

Prihajajo topli dnevi primerni za pleskanje in barvanje

- V noši trgovini nudimo barve JUB, HELIOS in COLOR
- Celoten program REGENERACIJA

Osnovno zašato lesa točimo 
Barve lazurin v 10-tih odtenkih

PRI NAS DOBITE TUDI: VIJAKE IN ORODJE, CEMENT 
IN ZIDAKE, VSE ZA NAPELJAVO VODE IN ODTOKA,

■il

www.gorenjskiglas.si

GOSTILNA IN PICERIJ#

Mavčiče 69. 4211 MAVČIČE 
Odprto vsak dan od 12. do 22. ure. 

tudi ob četrtkih
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Oglasi

V / Čistilnica, pralmca 
in šivalnica Šengar

> NOVOST!!!
Oprana in zlikana srajca -1 €

> hitro in kvalitetno čistimo 
vse vrste tekstilnih, 
usnjenih in krznenih izdelkov, 
preproge, odeje
in merino posteljnino

Medvode, BC Mercator 
tel.: 01/36 11 034 

del. čas: pon. - pet.: 9. -18. ure 
sob.: 8. -12. ure

Cesta Staneta Žagarja 2, Kranj 
(nasproti Policije)

tel.: 04/202 41 60 
del. čas: pon. - pet.: 9. -18. ure 

sob.: 8. -12. ure

> vse storitve šivalnice
(krajšanje, ožanje, menjava zadrg in podlog ...)

> parkirni prostor zagotovljen

Britof 43 
tel.: 04/234 30 50 

del. čas: pon. - pet.: 7. -19. ure 
sob.: 7. -12. ure

a
£

t

Godešič 100, 4220 Škofja Loka 
tel.: 04/515 38 38 

e-mail: kform@siol.net
r~r~r^6 < i 0 „

salon keramike
velika
izbira
keramičnih
ploščic

armature

___- BKe- <

kopalniško
pohištvo

kolpevson
> < gorenje

K> HANSA a. armal
laminati, gotovi 

parketi, topli podi, ...

NA ZALOGI 
TUDI LEPILA, 

FUGIRNE MASE, 
PROFILI, ...

sanitarna
keramika

S& , "
/

.1

lS
UGODNI GOTOVINSKI POPUSTI

—

i <
CATALANO

Aolom/te

HrTRA
ADAFJ

k m 4* del. čas: pon.-pet. 8.00 - 19.00, 
sobota 8.00 - 12.00
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Prireditve

Prireditve maj 2008
DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

5.- 13.5. 
2008

Knjižnica Medvode Razstava likovnih izdelkov na temo Evropa, 
učenci osnovne šole Preska.

Knjižnica Medvode KNJIŽNICA MEDVODE 
361 30 53

Petek,
09.05.2008

Klub MKC 
Medvode, 

ob 21.00 uri

DEATH METAL KONCERT
Koncert skupin Penitenziagite (MKC), 
Dickless tracy in Ambassador of sifilis

MKC Medvode www. penitenziagite .net

Sobota, Kulturi dom Sora, MEDNARODNO SREČANJE KUD Oton Župančič 031/502 222
10.05.2008 ob 19.00 uri OTROŠKIH FOLKLORNIH SKUPIN

Vstop prost, vabljeni!
Sora

Sobota, Klub MKC POTOPISNO PREDAVANJE MKC Medvode www.osebnostna-rast.net/
10.05.2008 Medvode, 

ob 21.00 uri
”EL CAMINO"

Predavanje Florisa Šabiča je začetek 
humanitarne akcije "S kolesom od Izole 

do Londona". Vstopnina 5 EUR.

izola-london.html

Sreda, Knjižnica Medvode, "Otvoritev razstave; KUD Medvode KNJIŽNICA MEDVODE
14.05.2008 ob 19.30 FOTOSTUDIO NEKOČ,

člani fotosekcije "KUD Medvode - mentor 
Bore Primožič, razstavo si lahko ogledate 

do 2. junija.

Fotosekcija 361 30 53

Četrtek, Gledališče Medvode, Dobrodelni koncert skupine Društvo skupina Blagajna gledališča:
15.05.2008 ob 20.00 uri ŠUKAR

Koncert je organiziran v okviru 
humanitarne akcije 

"S kolesom od Izole do Londona".
Cena vstopnic je 12 EUR.

mladih za 
osebnostno rast in 

zdravo življenje 
www.osebnostna-rast.net

361 26 54 
od pon. do petka: 
od 8.00 do 11.00 

od 15.00 do 18.00 
in uro pred predstavo 
www. kud-medvode .si

Petek, Klub MKC LITERARNI JAM SESSION MKC Medvode S svojim izdelkom se
16.05.2008 Medvode, 

ob 21.00 uri
Bolj ali manj priznani literati bodo brali 

svoja avtorska pisanja (pesmi, 
dramatiko, eseje, pisma, mejle, smse, itn.).

prijavite čim prej na mail: 
gregor@rozman.si ali 

mkc. medvode@siol .net

Petek,
23.05.2008

Klub MKC 
Medvode, 

ob 21.00 uri

OTVORITEV FOTOGRAFSKE RAZSTAVE 
"STUDIO JE ODER"

MKC Medvode emina@siol.net

Sobota,
24.05.2008

Gasilski dom
Sp. Pirniče, 
ob 18.00 uri

GASILSKA VESELICA
S ČUKI

PGD Sp. Pirniče 041/ 368 954

Četrtek, Klub MKC DEBATNI VEČER MKC Medvode nejc.smole@gmail.com,
29.05.2008 Medvode, 

ob 18.00 uri
"NE ČAKAJ NA MAJ! LJUBI, NE UUBI, 
LJUBI, NE UUBI, UUBI ..." Z medvoških 
šolskim parlamentom se bomo pogovarjali 

o odnosih med fanti in dekleti.

mkc. med vode@siol. net

Petek,
30.05.2008

Klub MKC 
Medvode

ob 16.00 do 20.00 ure

DELAVNICA RISANE ANIMACIJE 
(TEHNIKA STOP-MOTION)

Akademski slikar Peter Gaber bo ob pomoči 
Katje Škorič vodil intenzivno delavnico 

risane animacije.
Zgodbico risanke si izmisli že prej!

MKC Medvode pgaber@gmail.com

Petek,
30.05.2008

Klub MKC 
Medvode, 

ob 21.00 uri

MEDVOŠKA ANIME- MANIJA
Predstavitev kratkih avtorskih animacij 

v produkciji MKC sekcije LevaEva in razstave 
anime- ilustracij. Avtorji: Katja Škorič, Barbara 

Bečan, Tanja Semion ter osnovnošolci
Hana Kuhar, Anja Kajič, Tjaša Ložar, Iza Kuhar, 

Maša Dobnikar, Jan in Tilen Čurin, Hana in 
Urban Pipan. Če tudi sam oblikuješ animacije,

MKC Medvode pika.katja@gmail.com

jih prinesi na ogled!
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Prireditve, naznanilo

Petek,
30.05.2008

Na prostem pri 
Domu KS Senica, 

Spodnja Senica 23, 
ob 21.00 uri

POROČIL SE BOM S SVOJO ŽENO
veseloigra v treh dejanjih

KUD Fran
Šaleški Finžgar 

Senica

Dom KS Senica: 
četrtek, 29.05., 

od 20.00 do 21.00 ure 
in uro pred predstavo

Sobota,
31.05.2008

Gasilski dom Zg. 
Pirniče ob 14.00 uri

POPOLDAN Z GASILCI
Zabaval vas bo Ansambel MIHOVEC.

PGD Zg. Pirniče TURISTIČNI BIRO
361 43 46,041/378 050

Sobota,
31.05.2008

Na prostem pri 
Domu KS Senica, 

Spodnja Senica 23, 
ob 21.00 uri

POROČIL SE BOM S SVOJO ŽENO
veseloigra v treh dejanjih

KUD Fran
Šaleški Finžgar 

Senica

Dom KS Senica: 
četrtek, 29.05., 

od 20.00 do 21.00 ure 
in uro pred predstavo

Nedelja,
01.06.2008

Na prostem pri 
Domu KS Senica, 

Spodnja Senica 23, 
ob 21.00 uri

POROČIL SE BOM S SVOJO ŽENO
veseloigra v treh dejanjih

KUD Fran
Šaleški Finžgar 

Senica

Dom KS Senica: 
četrtek, 29.05., 

od 20.00 do 21.00 ure 
in uro pred predstavo

Petek,
06.06.2008

Klub MKC 
Medvode, 

ob 21.00 uri

PO SLEDEH KOLONIALIZMA
IN MOGOČNIH AFRIŠKIH UUDSTEV

Uroš Žajdela je študent magistrskega študija 
etničnih odnosov, ki se je kot raziskovalec 

etničnih skupin Zahodne Afrike letos podal v 
Togo, Gano in Burkino Faso. V okviru 

potopisnega predavanja bo predstavil vsakdanje 
življenje ter običaje v afriških vaseh.

MKC Medvode uros.zajdela@gmail.com

Sobota,
07.06.2008

Gledališče Medvode, 
ob 17.00 

in 19.00 uri

S. Prokofjev
PEPELKA

Premiera baleta v 3. dejanjih

Feniksbalet - 
KUD Medvode 

Baletna šola Stevens

Blagajna gledališča:
361 26 54 

od pon. do petka: 
od 8.00 do 11.00 

od 15.00 do 18.00 
in uro pred predstavo 
www.kud-medvode.si 
info@kud-medvode.si 

blagajna@kud-medvode.si

Sobota,
07.06.2008

Skate park Medvode, 
od 14.00 ure dalje

SKATEDAV 08
tekmovanje v rolkanju

MKC Medvode www.skateday.si

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na informacijski center, ki deluje v sklopu turističnega 
biroja Medvode. Za redno številko Sotočja, ki izide vsak drugi petek v mesecu, je potrebno oddati objavo do 30. v mesecu na naslov: TURISTIČNI 
BIRO MEDVODE, Cesta ob Sori, paviljon 1, Sl - 1215 Medvode, E-pošta: ti-biro@medvode.si, WWW: www.tzm.si

Na podlagi 50. člena Zakona o prostorskem načrtovanju (Uradni list RS, št. 
33/2007) in 54. člena Statuta Občine Medvode (Uradni list RS, št. 
29/2006 - uradno prečiščeno besedilo) župan občine Medvode objavlja 
naslednje

JAVNO NAZNANILO
O JAVNI RAZGRNITVI IN JAVNI OBRAVNAVI

Osnutka strateškega dela Občinskega prostorskega načrta Občine 
Medvode s prikazom pobud občanov in drugih zainteresiranih

I.
Javno se razgrne Osnutek strateškega dela Občinskega prostorskega na
črta Občine Medvode s prikazom pobud občanov in drugih zainteresiranih.

II.
Osnutek strateškega dela Občinskega prostorskega načrta Občine Medvo
de s prikazom pobud občanov in drugih zainteresiranih bo javno razgrnjen 
v sejni sobi Občine Medvode, Cesta komandanta Staneta 12, Medvode v 
delovnem času občinske uprave - za celotno območje občine Medvode 
in v prostorih Krajevne skupnosti Smlednik, Smlednik 4B, Smlednik, 
Krajevne skupnosti Zbilje, Zbilje 30, Medvode, Krajevne skupnosti 
Pirniče, Zgornje Pirniče 6, Medvode, Krajevne skupnosti Senica, Spodnja 
Senica 23, Medvode, Krajevne skupnosti Medvode - Center, Medveška 
4, Medvode, Krajevne skupnosti Preska, Škofjeloška 6, Medvode, 
Krajevne skupnosti Vaše - Goričane, Goričane 39, Medvode, Krajevne 
skupnosti Sora, Sora 6, Medvode, Krajevne skupnosti Trnovec, Trnovec

8A, Medvode, Krajevne skupnosti Katarina, Topol 17, Medvode, Krajevne 
skupnosti Seničica - Golo Brdo, Seničica 28, Medvode in Vaške 
skupnosti Tehovec v času, ki ga bodo določile vaška in krajevne skupnost 
- za območje posamezne krajevne in vaške skupnosti, 
v času od 6. maja 2008 do 4. junija 2008.
Med javno razgrnitvijo bo v četrtek, 29. maja 2008, ob 18. uri organizirana 
javna obravnava v sejni sobi Občine Medvode (pritličje), Cesta komandanta 
Staneta 12, Medvode.

III.
V času javne razgrnitve in obravnave lahko na razgrnjeno gradivo dajo 
pripombe in predloge vsi zainteresirani organi, organizacije in posamezniki. 
Pripombe in predloge k osnutku se lahko vpišejo v knjigo pripomb na 
krajih razgrnitve ali pošljejo na Občino Medvode, Občinska uprava, Cesta 
komandanta Staneta 12, Medvode, s pripisom: "Pripombe na javno 
razgrnitev". Pripombe se lahko pošljejo tudi po elektronski pošti na naslov 
obcina@medvode.si oziroma se jih poda ustno na javni obravnavi.
Rok za pripombe k razgrnjenemu gradivu poteče zadnji dan razgrnitve.

IV.
To javno naznanilo se objavi na svetovnem spletu, časopisu Dnevnik, v 
Sotočju in na Kabelski televiziji Medvode.

Številka: 003-1/06-55
Datum: 21. 4. 2008 Župan občine Medvode

Stanislav Žagar
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Občina

V Sori imajo novo igrišče
Učenci Podružnične osnovne šole v Sori so pomlad pozdravili z novega igrišča, ki so ga uradno 

odprli 10. aprila. Odprto je tudi v popoldanskem času.

Sora - Pri Podružnični OŠ v Sori imajo novo 
igrišče, o čemer smo pisali že konec pretekle
ga leta, slovesno pa so ga odprli in tako urad
no predali v uporabo 10. aprila. Ob odprtju so 
učitelji in učenci šole pripravili prijeten pro
gram, prireditev pa so poimenovali Pozdravlja
mo pomlad z novega igrišča.

"Zelja po igrišču je vzklila že pred desetimi 
leti, kmalu po odprtju nove šole v Sori. Dolgo 
časa je zorela, sedaj pa nam jo je vendarle 
uspelo uresničiti. Igral je kar nekaj: grad s to
bogani, vzmetni valj, tristopenjski drog, pleza
lo s pnevmatikami, gugalnici, vrtiljak, peskov-

Najbolj so se seveda novega igrišča raz
veselili otroci. Nekatere med njimi smo 
povprašali, kaj jim je na igrišču najbolj 
všeč.

Jaka Lavtar iz Rakovnika: "Najraje 
imam tobogan in gugalnico.”

Alen Šarič z Viča: "Najbolj mi je všeč, 
ker imamo danes odprt peskovnik, sicer pa 
se največ igramo na valju. Super je, med
tem ko prej ni bilo tako zanimivo. Tukaj je 
bila samo trava in večinoma smo se lovili. 
To je bila prej naša igra.”

Gašper Jamnik iz Dola: "Na igrišču mi 
je všeč čisto vse. Kar ne morem verjeti, 
sem zelo začuden, kaj vse smo dobili. Na 
igrišču se igramo, ko smo v varstvu, ko ča
kamo na avtobus.”

Matic Čarman iz Rakovnika: "Najbolj 
všeč mi je valj. Težko smo čakali novo 
igrišče in sedaj smo zelo veseli.”

Gašper Jamnik, Matic Čarman in Alen Šarič se 
najraje igrajo na valju.

Tatjana Bizant je skupaj z otroki predala v uporabo novo igrišče.

nik, mizica s stolčki živih barv ter igralna lese
na hišica. Vrednost projekta je skoraj 40 tisoč 
evrov. Zelo smo bili veseli podpore tako obči
ne Medvode kot KS Sora in seveda vseh dru
gih donatorjev, ki jih je bilo skupaj 29, pa ne 
samo iz tega okoliša, temveč tudi od drugod. 
Učenci so zanje ustvarili likovne izdelke in jim 
na ta način izrazili svojo hvaležnost,” je pove
dala učiteljica na POŠ Sora Vilma Polak ter 
dodala: ”Ko je čas, da gremo ven, so sedaj 
učenci le na igrišču, medtem ko smo jih prej 
lovili vsepovsod. Na tem mestu je bila pred 
tem zelenica z drevesi, ki pa smo jih, kljub pre
cejšnjemu številu igral, vse ohranili. Otroci 
imajo najraje vzmetni valj, tako da bi v prime
ru pridobitve še kakšnih sredstev z veseljem 
kupili še enega,” pravi Polakova.

Z učencema Jasmino in Danom je igrišče v 
uporabo predala ravnateljica OŠ Preska Tatja
na Bizant, ki je o podružnici v Sori povedala: 
"To je del naše skupne strehe. V Sori je v pe
tih oddelkih, od tega sta prvi in drugi razred 
kombinirana, 47 otrok. Prvi razred v tem šol
skem letu obiskuje le pet otrok, v naslednjem 
jih bo glede na vpis 12. Ob odprtju igrišča so

pripravili prijeten program, otroci so uživali, 
pokazali, kaj vse znajo. Zelo so se razveselili 
novega igrišča, kar mi pomeni največ.”

Novo igrišče je velika pridobitev tudi za KS 
Sora, kar je potrdil tudi predsednik Mirko Ja
voršek: ”0 igrišču smo razmišljali desetletje 
in končno smo s skupnimi močmi te sanje 
uresničili. Znova iskrena hvala številnim dona
torjem, ki so razumeli osnovno idejo, da tako 
šolskim otrokom, kot drugim malčkom omo
gočimo varno druženje na igrišču. Popoldan
sko varstvo šolskih otrok je ravno tako po
membno kot dopoldanski kurikulum in ta del 
časa po pouku otroci sedaj lahko preživljajo v ^ 
gibanju, na svežem zraku. Želim, da bo s tem'' ™ 
Podružnična OŠ Sora postala bolj zanimiva, 
bolj vabljiva in prepoznavna, da bomo počasi 
vendarle te lepe prostore, tudi učiteljice se zelo 
trudijo, uspeli napolniti, da bo tako polnošte
vilno zasedena. V KS Sora smo danes zato iz
redno ponosni in to je za naš kraj z okolico ve
lik, lep ter srečen dan.” Sicer pa je igrišče od
prtega tipa, odprto je od jutra do večera in je 
pod stalnim videonadzorom.

Maja Bertoncelj

Nove cene komunalnega prispevka
Medvode - Občinski svet je sprejel osnutek odloka o programu ko

munalnega opremljanja in merila za odmero komunalnega prispevka 
na območju občine Medvode, ki bo prilagojen novi zakonodaji. Kot so 
povedali, bo odlok v večji meri pripomogel k temu, da bo komunalni 
prispevek odmerjen v skladu z dejanskim vložkom občine v komunal
no opremo na posameznih območjih. Zavezanec za plačilo komunal
nega prispevka je investitor oziroma lastnik objekta, ki se na novo 
priključuje na komunalno opremo ali ki povečuje neto tlorisno površi
no objekta ali spreminja njegovo namembnost.

Primeri izračunov komunalnih prispevkov in primerjava s sedanjo 
odmero kaže, da bo komunalni prispevek za večino lokacij dražji, izje

mi sta le Medvode (s plinovodom) in Zbilje. Za enodružinsko hišo ve
likosti stavbnega zemljišča 600 m2 in neto tlorisno površino 200 m2 bo 
investitor na primer v Preski (brez plinovoda) moral plačati 13.774 
evrov (sedaj 10.052) komunalnega prispevka, v Golem Brdu, Žlebch in 
Studenčicah 3.880 evrov, v Sp. Pirničah, Zavrhu, Sori, Smledniku, na 
Ladji in na Senici 7.487 evrov, v Zg. Pirničah 13.434 evrov, v vasi Belo 
6.361 evrov, na Topolu pa 8.522 evrov. Za konkretni primer pa bi gra
ditelji po novem manj komunalnega prispevka, kolje sedanja odmera, 
plačali v Medvodah (s plinovodom), in sicer 16.074 evrov (sedaj 
19.039) ter v Zbiljah 5.326 (sedaj 5.962). Pripravljavcem odloka. 
Ljubljanskemu urbanističnemu zavodu, so bili osnova za določanje 
stroškov opremljanja podatki upravljavca komunale in občine.

Maja Bertoncelj
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Občina

Sprejet osnutek prostorskega načrta
Svetniki so obravnavali dokument, ki bo pomembno vplival na razvoj Medvod v prihodnje.

Do 4. junija bo razgrnjen v sejni sobi občine in v krajevnih in vaških skupnostih, 29. maja pa bo opravljena
tudi javna obravnava.

Medvode - Medveški občinski svetniki so 
obravnavali osnutek strateškega dela Občin
skega prostorskega načrta občine s prikazom 
pobud, čigar sestavni del so bile tudi številne 
študije. Zaradi zelo obsežnega gradiva so bili 
svetniki mnenja, da so imeli premalo časa, da 
bi ga lahko kvalitetno pregledali. Prostorski 
načrt je namreč pomemben dokument, ki bo 
vplival na razvoj občine v prihodnje. ”To je do
kument, na katerega čaka veliko občanov,” je 
že na začetku sicer dolge razprave povedal žu
pan Stanislav Žagar.

Prostorski načrt je predstavila Karla Janko
vič z Ljubljanskega urbanističnega zavoda: 

y—Č Pomen je, da opredelimo temeljna izhodišča 
x.a urejanje prostora v občini. Podlaga za izde
lavo načta so bile številne študije, tudi demo
grafska, ki je ena od osnovnih izhodišč za na
črtovanje prostorskega razvoja.” Kot je pojas
nila, lahko občino glede na naravne značilno
sti razdelimo na tri območja: ravninski, cen
tralni del ob Savi in Sori, območje Smlednika 
z zaledjem in območje Polhograjskega hribov
ja. In kakšne so usmeritve za posamezna ob
močja? V ravninskem delu se bodo ob glav
nih prometnicah krepila naselja urbanega zna
čaja. Prometna infrastruktura se bo dopolnila 
s povezovalno cesto Jeprca-Stanežiče, ki obe
nem predstavlja vzhodno medvoško obvozni
co, s katero se bo sprostil promet v središču 
Medvod. Na vstopu v Medvode iz ljubljanske 
smeri je med železnico in glavno cesto rezer
viran prostor za postajališče mestnega avtobu
sa, za železniško postajo in parkirišče P + R 
(parkiraj in se pelji). Obrtno poslovne investi
cije se bo usmerjalo v obrtne cone, vendar pa 

/'"Vo območja, namenjena za poslovno obrtno 
V^nejavnost večinoma že zapolnjena in zaradi 

naravnih omejitev in lokacije ni možnosti za 
širitev le-teh. Načrtuje pa se povečanje površi
ne že predvidene obrtne cone na Jeprci. Na 
območju sanacije gramoznice in deponije na 
Jeprci se načrtuje ureditev novih zelenih povr
šin. Obstoječe območje Tekstilne je potrebno 
celovito urediti. Neposredno ob nekdanji Tek
stilni, na območju, kjer so sedaj še vrtički, se 
načrtuje gradnja zbirnega centra za ločeno 
zbiranje komunalnih odpadkov. Glede na in
terese in pobude občanov pa se na delu loka
cije sedanjih vrtičkov načrtuje ureditev ob
močja zelenih površin s podrobnejšo namen
sko rabo - površine za vrtičkarstvo. Nejasna je 
zaenkrat namembnost območja med Colorjem 
v Preski in obratom za cementne izdelke v Va
šah. Kot možnosti so omenjene stanovanjska 
gradnja, obrtno-poslovna dejavnost in druga 
možna lokacija za gradnjo zbirnega centra za 
odpadke. Na območju tovarne Donit in Color 
v Medvodah se načrtuje območje za stanovanj- 
sko-poslovno dejavnost. Zaradi potreb in 
omejitev v prostoru sedanjega pokopališča v 
Preski, se načrtuje novo pokopališče ob cesti 
Zbilje-Podreča. Vrtec v Pirničah se bo preselil

na novo lokacijo ob šoli. Območje Smledni
ka z zaledjem se bo zaokroževalo na način, 
da se bo ohranila kakovostna podoba krajine s 
strnjenimi vasmi. Ob obstoječem stanovanj
skem območju v Smledniku se predvideva 
večja dodatna površina za gradnjo stanovanj
skih objektov. Vrtec se bo iz Valburge preselil 
ob osnovno šolo. Na območju Moš se načrtu
je manjša poslovna obrtna cona, v Hrašah pa 
se bo opuščeno območje Agroemone preobli
kovalo v območje družbenih ali turističnih de
javnosti. Za območje Polhograjskih dolomi
tov je značilna razpršena poselitev. Območje 
ima velike rekreacijske potenciale, zato se 
bodo spodbujale dopolnilne dejavnosti na 
kmetijah. Cilj občine je, da se življenje v Pol- 
hograjcih ohranja, zato se na zemljiščih slabše 
kvalitete omogoči širitev zaselkov in naselij. 
Predvidena je širitev stanovanjskega območja 
v Žlebeh.

Poleg osnutka strateškega dela Občinskega 
prostorskega načrta občine so medvoški svetniki 
sprejeli še dva prostorska dokumenta: dokončno so 
dali zeleno luč za gradnjo stanovanjskega naselja v 
Rakovniku (na sliki) in za gradnjo delavnic skupnosti 
Barka na Jeprci.

Število prebivalcev v Medvodah 
bo naraščalo

Po projekcijah naj bi število prebivalcev v 
občini s sedanjih 15 tisoč do leta 2035 naraslo 
na 16.900. Kot smo omenili, je predvidena ši
ritev stanovanjskega območja v Žlebeh, manj
ša v Preski, zaokrožitev pozidave v Vašah, ši
ritev v Žejah in v Smledniku, pozidava pa je 
predvidena tudi na nogometnem igrišču v 
Medvodah, ki je bil vrnjen v denacionalizacij
skem postopku, s čimer pa se svetniki niso stri
njali. Nasploh so imeli svetniki na predvideno 
načrtovanje prostora kar nekaj pripomb. Ivan 
Regoršek (LDS) je mnenja, da se premalo po
zornosti posveča gospodarskemu razvoju: 
"Gospodarski del je po mojem mnenju sedaj 
naredil še en korak nazaj.” Želijo si tudi več 
konkurence na področju trgovine, saj je v 
Medvodah le Mercator, kakšnega večjega tr
govskega centra pa ni. V osnutku prostorskega

plana zanj ni predvidenega kakšnega posebne
ga prostora, kar je Jankovičeva pojasnila: "Tr
govine se lahko vedno umeščajo v območja 
centralnih dejavnosti, manjše trgovine pa tudi 
v stanovanjska območja. Da bi posebej imeli 
cono trgovskega središča, pa zaenkrat ni načr
tovano.”

Veliko neodobravanj je bilo tudi glede pred
videne lokacije za zbirni center za ločeno zbi
ranje odpadkov v Preski. "Zbirni center ne 
sodi v sam center Medvod,” je opozorila svet
nica Zvonka Hočevar Šajatovič (Nestrankar
ska lista za napredek krajev občine Medvode), 
Jelena Aleksič (Zares) pa je dodala, da zbirni 
center ne more biti v zračni liniji 150 metrov 
od stanovanjskih objektov. Vsi pa se seveda 
zavedajo, da bo zbirni center nekje moral biti. 
Zaradi ostrih naravovarstvenih zahtev je že 
lani odpadla lokacija na območju predvidene 
obrtne cone na Jeprci. "Predlagana lokacija v 
bližini nekdanje Tekstilne še ni dorečena, seje 
pa izkazala kot ena možnih. Gre za območje, 
kjer so sedaj še vrtički. Treba bo iskati alter
nativno lokacijo,” pa je svetnikom pojasnila 
Jankovičeva.

Osnutek je na koncu bil sprejet in je od 6. 
maja do 4. junija razgrnjen v sejni sobi občine 
in v krajevnih in vaških skupnostih, 29. maja 
bo opravljena tudi javna obravnava. V tem 
času lahko na osnutek zainteresirani še podajo 
pripombe, ne pa več novih pobud, nato pa 
bodo osnutek s pripombami svetniki obravna
vali še enkrat. Maja Bertoncelj

V Sori bi radi imeli vrtec
Sora - V Krajevni skupnosti Sora želijo, 

da se pri tamkajšnji podružnični osnovni 
šoli zgradi prizidek za vrtec. Krajanke in 
krajani so to pobudo podali tudi ob javni 
razgrnitvi in javni razpravi urbanistične re
šitve za območje urejanja M 9/5 Rakovnik, 
ki zajema gradnjo 56 stanovanj v 28 dvo
stanovanjskih objektih. Kot pravijo, bi vr
tec ob šoli v Sori imel veliko prednosti: 
"Racionalno bi izkoristili čudovito novo 
igrišče, možno je izkoriščanje telovadnice, 
na razpolago je razdelilna kuhinja, obstoje
ča lokacija omogoča širitev. Bližine vrtca 
bi se razveselile mlade družine iz okolice, 
zlasti pa iz novo načrtovanih stanovanj v 
Rakovniku. Pobudo podpirajo krajanke in 
krajani, društva v Sori, Svet KS in POŠ 
Sora.” Kakšne so možnosti, da bi Sora de
jansko dobila vrtec, odgovarja medvoški 
župan Stanislav Žagar: "Dejstvo je, da 
vsaka vas ne more imeti vsega. Vrtci se 
gradijo na podlagi ugotovljenih potreb. Če 
se bo izkazalo, da bo na tem območju veli
ko novih otrok, potem sploh ni vprašanje 
vrtec da ali ne.” Maja Bertoncelj
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Občina

Raziskave na Smledniškem gradu
Zavod za varstvo naravne in kulturne dediščine je v Smledniku predstavil zgodovino raziskav

tamkajšnjega Starega gradu.

Medvode - Predstavitev je bila v organizaci
ji Turistično olepševalnega društva Smlednik 
16. aprila v prostorih OŠ Simona Jenka. Za 
Smledniški grad je bila predstavljena zgodovi
na raziskav, obstoječa dela in rekonstrukcije ter 
tridimenzionalni sken ostalin, poleg tega pa je 
bil predstavljen še raziskovalni potencial sred
njeveških gradov na širšem območju občine 
Medvode ter rezultati arheoloških raziskav pri 
krožišču na S vetju in na Šmarni gori, kjer so 
lani odkrili prazgodovinske najdbe, ki jih v 
prvi fazi datirajo v 6., 7. st. pr. n. š.

Smledniški Stari grad je po pisnih virih s 
svojo strateško pozicijo postavljen vil. stolet
je. Imel je eno osrednjih vlog na širšem ob
močju občine Medvode, kar je potrdil tudi dr. 
Andrej Gaspari iz Muzeja Slovenske vojske. 
"Sam potencial na tem območju je izjemen, 
ker gre za mrežo gradov v pokrajini, ki doka
zuje posestno mejne vojaško strateške odnose. 
Medvode so bile prepredene z obrambno mre
žo gradov in eno osrednjih vlog ima zaradi iz
jemne lokacije ravno Smledniški grad,” je po-

OBČINA MEDVODE,
Cesta komandanta Staneta 12, 

Medvode,

OBVEŠČA,
da je v Uradnem listu RS št. 41 z dne 25. apri
la 2008 objavljen javni razpis za subvencioni
ranje obrestnih mer za posojila za izgradnjo, 
prenovo in nakup stanovanj ter stanovanjskih 
hiš v Občini Medvode v letu 2008.

Vsebina javnega razpisa in razpisna doku
mentacija sta objavljena tudi na spletni strani 
Občine Medvode www.medvode.si.

Rok za prijavo na javni razpis: 26. 5. 2008

vedal Gaspari, o samih arheoloških raziskavah 
pa dodal: "Začele so se relativno pozno. O ti
stem, čemur sedaj sledi arheologija, vemo zelo 
malo. Nič ne vemo o bivalni kulturi. Treba je 
vedeti, daje potres leta 1511 grad poškodoval, 
potem je šlo še za posege, ko so vaščani v po
znem srednjem veku z gradu odvzemali grad
beni material, prihajalo je do iskanj zakladov. 
Pri naših raziskavah ne gre toliko za material, 
za izkopavanja, gre za to, da izpopolnimo po
znavanje tega prostora. Veliko vemo iz virov, 
pravih materialnih ostankov in prave zgodbe 
pa nimamo. Primer Gradišča nad Drago naka
zuje, da je šlo za zelo visoko bivalno kulturo." 
Na vprašanje, kaj je pričakovati od raziskav v 
primeru starega Smledniškega gradu, je Ga
spari odgovoril: "Datiranje nastanka ter seveda 
poznavanje stavbnega razvoja ter tudi prostor

skega, med drugim prvotni pristop do gradu, 
obrambni sistem. Raziskave so v začetni fazi 
in pred letom, letom in pol ne bo nič kaj dosti 
novega.”

Sicer pa Smledniški grad v zadnjih letih po
stopoma obnavljajo. Dela potekajo pod bud
nim očesom in po načrtih Zavoda za varstvo 
naravne in kulturne dediščine, glavno vlogo 
pri obnovi pa ima seveda TOD Smlednik na 
čelu s predsednikom Doranom Konjarjem. Ob
nova seje začela z gradnjo grajskega vodnjaka 
ter spodnjega obzidja, ki je bilo izredno poško
dovano. Lani se je začela obnova južnega ob- .w 
zidja, ki naj bi bil dokončno obnovljen prihod ' W 
nje leto. Občina Medvode je za obnovo iz pro
računa za leto 2008 namenila 19 tisoč evrov. 
Izvajalec del je podjetje Kambi team d. o. o. 
Maja Bertoncelj, foto: Kambi team, d. o. o.

Podražila se bo voda
Predlagano povišanje cene, ki gaje že sprejel občinski svet, je za 26 odstotkov. Pri porabi 15 kubičnih 

metrov vode mesečno bi to na položnicah pomenilo slaba dva evra več.

Medvode - Komunala Kranj je pripravila predlog za povišanje cen 
dejavnosti oskrbe s pitno vodo v občini Medvode, ki ga je na seji ob
ravnaval medvoški občinski svet in ga tudi sprejel. Gre za povišanje za 
26 odstotkov. Zadnje povišanje cen je bilo leta 2005, sedanja cena vode 
pa ne omogoča več nobenih investicij.

Predlagana nova cena za gospodinjske uporabnike je 0,5603 evra/m3, 
za industrijske pa 0,9187 evra/m3. Mesečni izdatki gospodinjstva, ki 
porabi 15 kubičnih metrov vode, bi bili s povišanjem cene za 26 odstot
kov, večji za 1,88 evra. V gradivu so svetniki dobili tudi tabelo primer
jave izdatkov z nekaterimi občinami, in sicer za primer za 15 kubičnih 
metrov porabljene vode mesečno v gospodinjstvu, ki je priključeno na 
kanalizacijsko omrežje. V občini Medvode je izdatek po sedanji ceni 
22,31 evra (z DDV), po povišanju pa bo 24,19 evra. Le 12,98 evra je

mesečni izdatek na Jesenicah, 16,6 evra v Tržiču, 20,43 evra v Dom
žalah, 28,06 evra v Kranjski Gori ter 35,93 evra na Bledu.

Kolje poudaril Ivan Hočevar, direktor Komunale Kranj, pa je spre
jetje predloga za povišanje cen s strani medvoških svetnikov šele prvi 
korak do načrtovane podražitve. Zadnjo besedo pri tem bo imela Vla
da RS. Svetniki so ob tem spraševali, če sploh je realno pričakovati, da 
bo odobrila tolikšno povišanje. Opozorili so tudi na celotno problema
tiko vodooskrbe v občini in sprejeli sklep, s katerim so občinsko upra
vo zadolžili, da v 60 dneh skupaj s Komunalo Kranj pripravi operativ
ni načrt na področju vodooskrbe. Povedano je bilo še, da je v občini 
Medvode vodovodno omrežje dolgo 101 818 metrov, od tega gaje kar 
25 odstotkov iz azbestcementa, 37 odstotkov iz alkatena, 19 odstotkov 
je duktilnih cevi, 10 odstotkov pa iz PVC-ja. Maja Bertoncelj
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Občina

Za seboj pustil dobre rezultate
Občinski svetnik Dušan Brekič (SD) prosti čas preživlja v naravi, v hribih. Njegov moto je: 

”Cilj dosežeš, ko prideš v dolino, in ne, ko prideš na vrh.”

Medvode - Pretekli mesec je v svetniške klo
pi za preostanek mandata sedel Dušan Brekič, 
ki je nadomestil pokojnega strankarskega kole
ga iz vrst Socialnih demokratov Aleksandra 
Bartola. S svetniško funkcijo že ima izkušnje, 
saj je bil svetnik del prvega mandata, vse 
dokler ni postal vodja oddelka za proračun in 
finance na občini Medvode.
Se lahko za začetek na kratko predstavite?

"Rojen sem bil leta 1939 v Dalmaciji, blizu 
Zadra, kjer sem živel sedem let. Po drugi sve
tovni vojni smo se preselili v Ljubljano, od leta 
1974 pa stanujem v Goričanah. Sem poročen in 
z ženo imava dva otroka: hčerko in sina. Imam 
tudi dva vnuka. Po izobrazbi sem univerzitetni 

( jhplomirani ekonomist in večino svoje delovne 
dobe sem bil na odgovornih delovnih mestih, 
med drugim tudi dvanajst let v občinski upra
vi. Delal sem tudi kot predsednik skupnosti KS 
Medvode. Bil sem predsednik izvršnega sveta 
v nekdanji skupni občini Ljubljana-Šiška, tako 
da mi je problematika celotnega območja 
Medvod in širše dobro poznana. V Občini 
Medvode sem bil med leti 1995 in 1999 vodja 
oddelka za proračun in finance. To delo sem 
torej opravljal vse do upokojitve leta 1999.” 
Kako to, da ste se odločili za vstop v politiko?
”V politiki delam od svojega petnajstega leta, 

ko sem se vključil v takratno mladinsko organi
zacijo, petkrat sem bil v mladinskih delovnih 
brigadah. Kasneje sem se včlanil v Zvezo ko
munistov, nato pa bil član strank njenih nasled
nic. Ves čas sem ostal zvest eni in isti politični 
usmeritvi. Moj vstop v politiko seje zgodil čis
to spontano. Rad sem delal z ljudmi in rad sem, 
seveda skupaj z drugimi, pomagal soustvarjati 
eki nov svet, boljšo prihodnost za vse.” 
te dejavni še na katerem drugem področju 

v občini?
"Dolga leta sem bil predsednik Planinskega 

društva Medvode, ki je v tem obdobju dožive-

Dušan Brekič

lo ponoven razcvet in se po obsegu dejavnosti 
povzpelo v sam vrh najbolj aktivnih planinskih 
društev v Sloveniji. V društvu sem še vedno 
aktiven.”
Kakšen mora biti dober svetnik?

"Dober svetnik je tisti, ki je pripravljen po
slušati želje ljudi, ne glede na barvo, vero in 
politično prepričanje. Je tisti, ki je pripravljen 
poslušati druge in tudi spoštovati mnenje dru
gih. Dober svetnik je tudi tisti, ki na sejah ob
činskega sveta govori samo o tistem, kar je na 
dnevnem redu, ne pa da obremenjuje ostale 
svetnike z v tistem trenutku nepomembnimi 
stvarmi. Po treh sejah, na katerih sem bil priso
ten, ugotavljam, da to načelo marsikateremu 
svetniku ni ravno blizu."
Kaj v Medvodah najbolj pogrešate in kako 
bi to rešili?
"Zelo težko vprašanje. Če gledam skozi očala 
navdušenega planinca, ki mu je predvsem do

tega, da ostanejo kraji čisti, narava neokrnjena, 
pogrešam pomanjkanje parkirnih prostorov ob 
vznožju Polhograjskih Dolomitov in pomanj
kanje čuta odgovornosti pohodnikov. V Med
vodah pa pogrešam širšo trgovinsko ponudbo. 
Samo en večji trgovec je v bistvu klasičen 
monopolist. Pogrešam tudi več reda v mirujo
čem prometu. Poglejte si samo pločnik od 
gostilne Bencak, železniške postaje do banke, 
na katerem parkirajo celo tovornjaki.”
Vaše pozitivne in negativne lastnosti?

"Moja pozitivna lastnost je, da sem pripra
vljen poslušati druge, negativna pa, da težko 
odstopam od svojih stališč.”
Kako preživljate prosti čas?
"Prosti čas preživljam v naravi, v hribih in moj 
moto je, da si cilj dosegel, ko si prišel v dolino, 
in ne, ko si prišel na vrh. Pozimi rad smučam, 
poleti zelo veliko plavam, v zadnjih letih 
povsod drugje, le v hrvaškem morju ne.”
Na kateri dosežek v vašem življenju ste 
najbolj ponosni?

"Najbolj ponosen sem na to, da sva skupaj z 
ženo vzgojila dva dobra državljana. Reči mo
ram, da sem povsod, kjer sem bil na vodilnih 
položajih, pustil za seboj zelo dobre rezultate 
in še dandanes me marsikateri moj nekdanji 
sodelovec, "podrejeni”, kliče za svojega direk
torja ali predsednika.”
Še nekaj o aktualnem dogajanju: vaša vizija 
javnega potnišklega prometa?

"Lepo se sliši imeti urejen javni potniški pro
met znotraj Medvod, vendar menim, da to še 
dolga leta ne bo možno, za kar je več omejit
venih dejavnikov: od neurejenih cest, križišč, 
prometnic nasploh do problemov financiranja. 
Želim, da bi Medvode ohranile mestni avtobus 
številka 25. Sem tudi za to, da država ali obči
na omogoči občanom poceni javni prevoz, pa 
naj bo to avtobusni ali železniški."

Maja Bertoncelj

Pogrešali ugotovitve nadzornega odbora
Medvode - Občinski svet občine Medvode je obravnaval poročilo o 

delu nadzornega odbora občine za obdobje od marca do konca lanske
ga leta. Predstavil gaje predsednik odbora Sašo Bitenc, ki to funkcijo 
opravlja od marca lani. Pojasnil je, da so v tem času opravili nadzor 
pravilnosti investicij v predlogih proračuna za leto 2007/2008 ter pre
gled 54 nedokončanih investicij. Odločili so se za nadzor v Zavodu za 
šport in prireditve, ki pa je trenutno ustavljen, saj se jim zdi smotrno, 
da ga razširijo še na poslovanje v letu 2007. V tem mesecu pa je pred
viden zaključek nadzora porabe sredstev, ki so bila leta 2004 prek po
godbe dana za izgradnjo pastoralnega doma v Preski.

Svetniki so bili mnenja, da bi moralo poročilo vsebovati konkretne 
ugotovitve ter izražena stališča tudi o smotrnosti porabe določenih 
sredstev. Bitenc je dejal, daje ocenjevanje smotrnosti med ljudmi zelo 
različno in da jo je težko ugotoviti. "Poročilo nič ne pove o vsebini do
gajanja, o konkretnih ugotovitvah nadzornega odbora, zato z njim ni
sem zadovoljen, ne pravim pa, da odbor ne dela dobro,” je povedal 
svetnik Dušan Brekič (SD).

Sašo Bitenc, predsednik 
Nadzornega odbora občine 
Medvode

Po obravnavi poročila o delu nadzorne
ga odbora so svetniki obravnavali še za
ključna računa proračuna občine za leti 
2006 in 2007 in ju tudi potrdili. Je pa bilo 
ob tem znova govora o pravilnosti in 
smotrnosti porabe sredstev, gre za slabih 
10 tisoč evrov, za strokovno ekskurzijo na 
Irsko v organizaciji odbora za kmetijstvo, 
kar so že večkrat izpostavile svetnice 
Urška Repnik (SD), ki je tokrat znova 
spraševala po namenu in ciljih izleta, 
Alenka Žavbi Kunaver (LDS) in Jelena 
Aleksič (Zares). Predsednik odbora Ja
nez Barle (SDS) je odgovoril, daje bilo 
o ekskurziji podano poročilo, da imajo 
pravico do izobraževanja ter da že načrtu
jejo naslednjo strokovno ekskurzijo. M. B.
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Občina

Vroč pravilnik za šport
Občinski svet je po dolgi razpravi sprejel Pravilnik o sofinanciranju in vrednotenju športnih programov v 

občini Medvode, ki bo podlaga za dodelitev denarja športnim društvom.

Medvode - Da bo medvoški občinski svet 
moral sprejeti nov Pravilnik o sofinanciranju in 
vrednotenju športnih programov v občini 
Medvode (v nadaljevanju Pravilnik), katerega 
priloga so tudi merila za vrednotenje športnih 
programov, je bilo dejstvo, saj je Inšpektorat 
RS za šolstvo in šport na podlagi opravljenega 
nadzora ugotovil, da je pravilnik iz leta 1995 
pomanjkljiv. Pri sprejemu osnutka novega Pra
vilnika na občinskem svetu ni bilo večje raz
prave, povsem drugače pa je bilo pri sprejemu 
predloga, ki pomeni dokončno sprejetje. Raz
log je bil v tem, da je Pravilnik od sprejema 
osnutka do predloga doživel nekaj sprememb. 
Posledično je skupina članic in članov občin
skega sveta s prvopodpisano Darinko Verov- 
šek (Lista aktivnih Medvoščanov), sedaj že ne
kdanjo predsednico Športne zveze Medvode, 
vložila amandma, z namenom, da Predlog 
ostane takšen, kakršen je bil v osnutku in ka
kršnega je podprla tudi Športna zveza.

Zakaj je prišlo v predlogu do sprememb, je 
pojasnil Sašo Bratuš, direktor Zavoda za šport

Teku na smučeh so tako kot alpskemu smučanju 
povečali število točk pri materialnih stroških, saj 
zahtevata bistveno višje osnovne stroške treningov.

in prireditve, kjer so v zadnji fazi pripravljali 
Pravilnik: "Pravilnik mora biti usklajen z naci
onalnim programom športa, pri pregledovanju 
osnutka pa smo odkrili, da so bile ure ciciba
nov v teku na smučeh in alpskem smučanju 
previsoko zastavljene. Tema dvema športoma 
smo povečali število točk za materialne stro
ške, kar je v skladu z nacionalnim programom 
športa. Ni pa res, da sta alpsko smučanje in tek 
na smučeh kakorkoli favorizirana. Nasprotno. 
Iz analize, ki smo jo naredili, se jasno vidi, da 
imajo v primerjavi s tema dvema športoma 
drugi višji delež sofinanciranja s strani občine. 
Ne vidim razloga, da se govori, da določene 
športe postavljamo pred druge. Ravno naspro
tno: skušamo izenačiti sofinanciranje teh dveh 
športov. Sprememba je tudi pri atletiki in teni
su, ki zahtevata pretežno individualni pristop, 
zato smo zmanjšali število vadečih v skupini.”

Največ občinskega denarja dobi 
tenis, sledi badminton

V Zavodu za šport in prireditve so pripravili 
prikaz, koliko denarja je iz občinskega prora
čuna za leto 2007 dobilo posamezno društvo 
ali sekcija. Največ, 26.150 evrov je dobila Te
niška sekcija Partizana Medvode, sledi Bad
minton klub Medvode (19.250), Smučarska 
sekcija (15.950), Košarkarska sekcija (14.450), 
NK Jezero Medvode (9.375), Atletska sekcija 
(7.950) in ŠD ŠRC Preska (6.375). Za atletsko 
in teniško sekcijo ter za Badminton klub Med
vode ta denar predstavlja 50 odstotkov ali več 
vrednosti celotnega programa, medtem ko je 
na primer smučarski tek iz občinskega prora
čuna prejel 14 odstotkov vsega denarja, ki gaje 
potreboval za izvedbo programa, ostali denar 
pa so pridobili iz drugih virov.

V razpravi smo slišali številne očitke tako z 
ene kot z druge strani, predvsem v smeri, kate
ri šport se postavlja v ospredje: badminton ali 
smučanje in tek na smučeh, najbolj pa je spre
membam v Pravilniku nasprotovala Darinka 
Verovšek: "Pri pripravi osnutka je Športna 
zveza v dolgi razpravi, kije potekala skoraj pol

leta, skušala upoštevati vse pripombe društev. 
Postopali smo tako, kot je bilo v skladu z za
pisnikom inšpektorata in spremenili nekatere 
dikcije. Med osnutkom in predlogom so bili 
narejeni določeni popravki, ki so po mnenju 
strokovne civilne sfere v Medvodah neprimer
ni. Če se bo danes pravilnik izglasoval, se bo 
izglasoval zaradi političnih pritiskov, pritiskov 
posameznikov in posameznih športnih panog. 
Nekatere športne panoge: alpsko smučanje, tek 
na smučeh in tenis imajo v predlogu večje šte
vilo točk na skupino pri materialnih stroških 
ter večje število ur vadbe in trenerja. To pome
ni tudi večje število točk za posamezne progra
me, torej višje sofinanciranje. Sem zato, da se 
otroke usmerja v tisto športno panogo, kjer sf k 
dobro dela, sem za širino, vrhunskost pa naj bo 
na plečih sponzorjev.” Bratuš je zavrnil očitke, 
da so bili prisotni politični pritiski: "Nobenih 
pritiskov ni bilo, seveda pa smo se pogovarjali 
s predstavniki športnih panog. Postopka smo 
se lotili tudi individualno. Prišli smo do za
ključka, da tudi sama Športna zveza ni usklaje
na.” Da ni zasledila nobenih političnih priti
skov je dejala tudi Tatjana Komac, vodja od
delka za družbene dejavnosti na Občini Med
vode: "Bila je narejena temeljita analiza pri
pomb in še enkrat je bil pregledan osnutek. V 
upravi moramo skrbeti, da je Pravilnik v skla
du s predpisi, zakonom in tudi nacionalnim 
programom športa. S temi popravki sedaj je.”

Poleg amandmaja s prvopodpisano Darinko 
Verovšek je amandma vložila tudi skupina 
svetnic in svetnikov s prvopodpisano Alenko 
Žavbi Kunaver (LDS). Z njim so želeli, da se 
število tekem pri tenisu in badmintonu poveča 
za dve za vse kategorije, razen za kategorijo ci
cibani. "Ker občina financira kakovostni špoi(J^ 
in to preko celega leta je smiselna udeležba 
tudi na več kot petih tekmah, sicer gre za re
kreacijo,” so zapisali.

Po dolgi razpravi je bil čas za glasovanje: 
predlagan Pravilnik je bil sprejet, amandmaja 
pa ne. Prvi denar bo po novem Pravilniku 
razdeljen za prihodnje leto.

Maja Bertoncelj

Predstavili prve tri projekte
Medvode - Občinski odbor Zares - nova politika Medvode je na 

novinarski konferenci predstavil svoje prve projekte. ”Na podlagi spre
jetih programskih ciljev "Zares informirane Medvode” in "Zares eko 
Medvode” tokrat predstavljamo tri projekte: predlog izboljšav (spletne) 
obveščenosti lokalne javnosti, projekt "Zelena patrulja”, ki bo tokrat 
obravnaval problem neurejene oskrbe z neoporečno pitno vodo v neka
terih delih občine Medvode ter svetniško pobudo za razglasitev Med
vod kot občine brez gensko spremenjenih organizmov,” je za uvod 
povedala Jelena Aleksič, predsednica OO Zares Medvode. Poleg nje 
sta projekte predstavila še podpredsednik odbora Ciril Sušnik in 
Tomaž Plestenjak, član kolegija predsednice.

Konkretno: Svetniška skupina Zares - Medvode je občinskemu svetu 
predlagala, da se Medvode razglasijo za občino brez gensko spremenjenih

organizmov, na župana pa so naslovili javno pobudo za izboljšanje 
(spletne) obveščenosti medvoške javnosti. Kot rešitev so med drugim 
predlagali celovito prenovo občinske spletne strani, za katero bi pred
log prenove pripravila posebna delovna skupina strokovnjakov, ki 
bi jo ustanovil župan. ”Po zadnjih informacijah bo občinska uprava 
dejansko v kratkem pristopila k prenovi spletne strani,” pravi Alek- 
sičeva. Predlogi Zares - Medvode na področju oskrbe s pitno vodo 
pa so: sprejem odloka o oskrbi s pitno vodo, odloka o odvajanju in 
čiščenju komunalnih odpadnih ter padavinskih voda, zagotoviti 
dodatne rezervne vodne vire, v proračunih 2009 in 2010 zagotoviti 
sredstva za zamenjavo dotrajane vodovodne napeljave na omrežju 
vodovodnega sistema Medvod ter sistemsko urediti vprašanje lokalnih 
in vaških vodovodov. Maja Bertoncelj
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------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- Ljudje in dogodki

Za stalne meritve onesnaženosti
Medveška LDS na okrogli mizi tokrat na temo kakovosti zraka in okolja v Medvodah

Alenka Žavbi Kunaver je gostila Božidarja Flajšmana.

Medvode - Občinski odbor Liberalne demo
kracije Slovenije Medvode je v aprilu nadalje
val z organizacijo okroglih miz. Potekala je na 
temo kakovosti zraka in okolja v Medvodah. V 
goste so povabili Božidarja Flajšmana, ki je 
kot svetovalec LDS za ekologijo zaposlen v Dr
žavnem zboru. "Tema tokratne okrogle mize je 
v Medvodah prav tako zelo aktualna. Povod za
njo so bile meritve o onesnaženosti zraka, ki so 
bile z mobilno imisijsko postajo narejene v letu 
2006, za kar ima zasluge občinski inšpektor 
Matija Šalehar. Pokazale so, da so v Medvodah 
presežene vrednosti nekaterih zdravju škodlji
vih snovi. Pomembno je, da se o tem javno go
vori in se opozarja na probleme. Nekaj članov 
OO LDS je tudi članov različnih občinskih od- 
Vorov, tako da ugotovitve z okroglih miz lahko 
naprej posredujemo na občinska delovna ob
činska,” je pojasnila Alenka Žavbi Kunaver, 
predsednica OO LDS Medvode, o ugotovitvah 
okrogle mize pa dodala: "Glavni onesneževalec 
seveda ostaja promet, ukrepi pa presegajo ob
činsko raven. So pa rezerve tudi na strani lokal
ne skupnosti. Zavzemamo se za vsakodnevno 
spremljanje onesnaženosti zraka, na podlagi 
katerega bi dobili dokaze in lahko proti kršite
ljem tudi ukrepali.” Udeleženci so kot največje 
probleme izpostavili še divja odlagališča, neu

rejenost odvajanja komunalnih odplak, ločeno 
zbiranje odpadkov ter prepočasno gradnjo ka
nalizacijskega omrežja.

Matija Šalehar, občinski inšpektor na obči
ni Medvode, ki se že dolgo časa zavzema za 
stalne meritve onesnaženosti zraka v Medvo
dah, se okrogle mize zaradi načelnih vzrokov 
ni udeležil: "Menim, da gre v tem primeru 
zgolj za reklamiranje stranke, ki je ta pogovor 
organizirala in ki na ta račun želi pridobivati

glasove volivcev. Ta tema je nestrankarska za
deva, zadeva vseh ljudi ali pa vseh strank v 
konsenzu. Sicer pa se jaz še naprej prizade
vam, da bi v Medvodah vendarle prišlo do stal
nih meritev in pri tem ne bom odnehal. Pri do
ločenih ljudeh imam v tem veliko podporo, 
spet drugi tega ne podpirajo. Menim, da bo v 
večih krajih v Sloveniji zaradi intenzivne pro
izvodnje potrebno vzpostaviti stalen nadzor.” 

Maja Bertoncelj

Trgovina

*

PRODAJA RIBIŠKE 
IN LOVSKE OPREME

MEDVODE, DOMOVA CESTA 2 (TITANIK). telefon: 041/629-521
Delovni čas: pon. - pet. od 12. do 19. ure, sobota od 8. do 12. ure
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Kultura

O kulturi na Sotočju
Občinska kulturna zveza Medvode je organizirala prvo javno tribuno o položaju kulture v Medvodah. 

Kulturniki so si enotni, da za kulturo ni namenjenega dovolj denarja.

Medvode - Javna tribuna je po
tekala 16. aprila v Kulturnem 
domu Medvode, na njej pa je svoje 
prispevke, svoj pogled predstavilo 
dvanajst sodelujočih. Nejc Smole, 
vodja organizacijskega odbora, je o 
namenu tribune povedal: "Glavni 
namen je dati jasen signal politiki 
ozirom organom, ki odločajo, da 
kulturniki tako ne moremo več na
prej. Današnja tribuna bo odločala 
o tem, kam umeščamo kulturo, ki 
je danes na splošno v nezavidlji
vem položaju.”

Kot je še povedal Smole, so jav
no tribuno organizirali, ker meni
jo, daje sedaj pravi trenutek, da se 
sproži vprašanje, kam s kulturo v 
medvoškem prostoru v prihodnje. 
"Kulturni razpisi, ki se nam po
javljajo leto za letom in okrog ka
terih je vedno zelo veliko govora, 
so zelo zanimiv način, kako vla
dati: skregati kulturnike med se
boj, pa bodo vsi gledali le na svoj 
kupček, ne pa na to, da se denar za 
kulturo že od leta 2000 naprej ne 
usklajuje niti z inflacijo. To pome
ni, da nominalno izgubljamo, de
javnost se pa eksponentno pove
čuje. Vse skupaj se ustavi pri de
narju. Letos je bil naj večji manko. 
Občina Medvode letno za kul
turne programe razpisuje 151 477 
evrov in s tem denarjem se pokri
va delovanje preko trinajstih 
kulturnih društev v občini. Če pri
merjamo obljubljanske občine v 
izpostavi Javnega sklada RS, no
bena nima toliko kulturnih dru
štev. Občina Medvode je poleg 
Vodic tudi edina, ki nima izposta

ve Javnega sklada, nimamo Zavo
da za kulturo, ki bi društvom nu
dil profesionalno pomoč, nimamo 
centra, prostorov, ki bi bili dostoj
ni za kulturne prireditve,” pojas
njuje Smole ter dodaja: "Glas 
mcdvoške kulture se izgubi zelo 
hitro, saj nimamo svojih predstav
nikov v občinskem svetu, nimamo 
svojih lobistov in smo marsikdaj 
porinjeni na obrobje. Zahtevamo, 
da občinski svet v rebalansu pro
računa za leto 2008 nameni dodat
nih 27 tisoč evrov za sofinancira
nje kulturnih dejavnosti. Med dru
gim zahtevamo tudi, da občinski 
svet v proračunu za leto 2009 
sredstva za sofinanciranje kultur
nih dejavnosti poviša vsaj toliko, 
da bo mogoče sofinancirati vsaj 
polovico najavljenih programov. 
Želimo, da se formira poseben 
Odbor za kulturo, da se ustanovi 
javni zavod za kulturo ter tudi pro
jektna skupina za izgradnjo osred
njega kulturnega centra v občini.” 

V svojem prispevku je bil zelo 
jasen tudi Franc Cegnar, pred
sednik Občinske Kulturne zveze 
Medvode, ki je odprl javno tribu
no in med drugim povedal: "Kaj 
bi radi? Dovolj imamo prosjačenj 
in poniževanj. Od politike zahte
vamo, da se jasno opredeli, katere 
dejavnosti se sofinancirajo in 
predvsem katere ne in tistih naj ne 
razpisuje, ne pa da se odločitev 
prelaga na stroko. Koliko vlog bo 
sofinanciranih, je izključno odvis
no od politike.” Za boljši položaj 
kulture v občini so se zavzeli tudi 
ostali govorniki. Borut Gartner,

Nejc Smole, vodja organizacijskega 
odbora javne tribune

predsednik Lovskega pevskega 
zbora, je poudaril še eno slabo 
stran: "Dvorana v Kulturnem 
domu je slaba. Je popolnoma ne- 
akustična in zastarela. Občina bi 
morala poskrbeti za kulturni utrip 
z novo, večjo dvorano, ki bi bila 
Medvodam v ponos.” Nataša Pust 
je v svojem prispevku poudarila, 
da pri poslušanju razprav o razvoju 
občine najpogosteje dobi občutek, 
da sta kultura in umetnost kot nad- 
standard, da ko bodo opravljeni vsi 
komunalno-infrastrukturni projek
ti, preplastene vse ceste, zgrajeni 
vsi objekti, šele potem bo na vrsti 
kultura. S tem se ne strinjam.” Svoj 
prispevek na javni tribuni so dali 
tudi člani OTH Pirniče. V imenu 
predsednice Anice Horvat, ki je 
bila zadržana, je daljše besedilo

prebral Milan Pustoslemšek. Po
udarila je, da mora lokalna skup
nost vsakemu društvu zagotoviti 
denarja za delovanje in da ni do
pustno, da delajo v hladnih prosto
rih, da nimajo denarja za osnovno 
vzdrževanje, ne za delovanje, ne za 
mentorje in strokovno vodstvo. V 
pismu je glede na dejstvo, da letos 
na razpisu niso dobili nič denarja, 
omenila, da je strokovni sodelavec 
komisije Franc Cegnar na TV 
Medvode izjavil, da so morali po
iskati žrtveno jagnje, ker da je bilo 
denarja pač premalo. In odziv 
Franca Cegnarja? "Anica Horvt(^ 
laže, ker tega jaz nisem izjavil nik
jer. Laže tudi pri navajanju poda
tkov v kandidaturah.”

Na javni tribuni je bil prisoten 
tudi župan Stanislav Žagar. Po 
javni tribuni nam je povedal: "Moj 
oseben odnos in odnos upravnih 
delavcev je do kulture pozitiven, 
profesionalen. Je pa dejstvo, da 
določenih stvari med seboj nimajo 
razčiščenih. Začeli so lobirati, 
vsak navija samo za svoj program, 
kar ni korektno. Na kulturo je tre
ba gledati celotno, določati priori
tete. Bistvo amaterske kulture ni 
zaslužek. Bistvo je ustvarjati, se
veda pa želiš, da imaš vsaj stroške 
pokrite. Nekateri pa žal stremijo 
tudi za zaslužki. Pri pripravi reba
lansa smo za kulturo dali dodaten 
denar. Problem pa je drugje: v nji-^ 
hovem pravilniku, v tem, da W 
Medvodah obstajata dve struji in 
to tudi v kulturi nikamor ne pe
lje.”

Maja Bertoncelj

Napisal očetovo zgodbo
Medvode - Ob stoti obletnici rojstva Lada Ambrožiča - Novljana, učitelja, 

letalca, partizanskega poveljnika, generala, publicista ter pisatelja (leta 1988 
je objavil knjigo Po čem je zmaga, leta 1992 pa Pol stoletja pozneje) so 16. 
aprila v medvoški knjižnici predstavili knjigo z naslovom Novljanovo stolet
je. Predstavil jo je njen avtor, njegov sin, znani televizijski novinar in ured
nik Lado Ambrožič ml. Z njim seje pogovarjala Silva Črnugelj. "Knjigo je 
želel napisati oče, vendar mu je to preprečil nesrečen padec, zaradi katerega 
ni več mogel pisati. Skušal je najti nekoga, ki bi napisal to njegovo zgodbo. 
Potem je pa prišel do mene Silvin oče (od Silve Črnugelj, op. p.) in rekel, 
boš pa ti napisal. Čez 14 dni je potem oče umrl. Knjigo sem napisal na os
novi očetovih zapisov na magnetogramskem traku. Bilo jih je veliko.

Napisal sem jo razmeroma hitro, pisal pa sem v prvi osebi, kar bi bilo oče
tu všeč,” je pojasnil Lado Ambrožič ml. Kot pravi, so bistvo knjige fo
tografije, ki ji je skupaj kar 230. "Nekaterih oče ni nikoli videl,” je povedal 
ter dodal: ”To je knjiga, ki bi jo morala imeti vsaka družina. Je verodostojna 
zgodovina iz prve roke.” Maja Bertoncelj

Silva Črnugelj in Lado Amrožič ml. sta v Medvodah predstavila knjigo 
Novljanovo stoletje.
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Kultura

Ciperle caperle, strela božja
Na Odru treh herojev v Pirničah so po 55 letih ponovno uprizorili predstavo za mladino 

in odrasle Pastirček Peter in kralj Briljantin.

Tokratna nova gledališka premie
ra, v zadnjem letu so jih na OTH 
KUD Pirniče pripravili kar sedem, 
je bila nekaj posebnega. Predstave 
Pastirček Peter in kralj Briljantin 
pirniški odrski ustvarjalci namreč 
niso izbrali naključno. Poleg želje 
na oder postaviti igro, ki bo blizu 
tako otrokom kot odraslim, obele
žujejo tudi 53 let nastanka otroške
ga gledališča v okviru društva. 
"Tudi sicer v tej sezoni vse naše 
delo nekako posvečamo 75. oblet
nici organiziranega kulturnega de
lovanja v Pirničah. Leta 1933 je bilo 

'Namreč ustanovljeno Prosvetno 
"aruštvo Jakob Aljaž, katerega na
slednik je sedaj naš KUD Pirniče,” 
razlaga predsednica društva Anica 
Horvat in dodaja, da so leta 1953 
krajani zgradili nov zadružni dom, 
v katerem je bila dve leti kasneje 
uprizorjena prva predstava. To je 
bila prav igra Pastirček Peter in 
kralj Briljantin, ki smo jo na pirni- 
škem odru tokrat znova videli. Za
nimivo je, da sta v njej zaigrala dva 
igralca iz gledališke ekipe izpred 53 
let. Bine Knapič je takrat in danes 
nastopil v vlogi Kralja Briljantina, 
Franci Kavčič pa je prvič igral Petr- 
čka, tokrat pa je bil Briljantinov slu
žabnik Cipcop. Ob premieri sta oba 
prijela tudi najvišje priznanje dru
štva, Ostrovrharjevo listino za živ
ljenjsko delo, 53-letno zvestobo gle
dališču. Oba namreč vsa ta leta 

Jrstajata zvesta domačim odrskim 
deskam.

Tokratnega "Petrčka” je po moti
vih Oscarja Wuchnerja priredil in 
režiral Peter Militarev, sceno je po
stavil Milan Hrast, za kostume po
skrbela Agata Pavlovec, glasbo pa 
pripravil Dejan Mesec. Lahko bi re
kli kar hišni režiser Odra treh hero
jev je igralsko ekipo zasnoval gene
racijsko mešano. Sam sicer dela po 
načelu, da otroške igre tudi igrajo 
otroki, tokrat pa v njej srečamo tako 
že legendarne pirniške igralce kot 
tiste v najboljših igralskih letih in 
najmlajše, ki šele začenjajo svojo 
ljubiteljsko igralsko pot. Bajka s 
petjem, kot je režiser označil igro 
Pastirček Peter in kralj Briljantin, je 
na las podobna bolj znanemu bratu 
Kekcu, saj je zgodba zapeljana po
dobno. Pred gledalci se naslika obi
čajno življenje v gorski vasici, ko se 
mladi pastirčki dolge dneve, ko so 
od doma in na planini pasejo doma
čo živino, kratkočasijo z bujno do
mišljijo, v kateri ne manjka pravljič

nih bitij, dobrih, ki ljudem prinaša
jo srečo, živalim pa dobro pašo, in 
slabih, ki skrbijo za nevihte in tem
ne dni, da pastirčkom tam gori ni 
preveč lahko.

Ob Knapiču in Kavčiču, ki sta s 
ponovnim igranjem v isti predstavi 
po tolikih letih podrla svojevrsten 
rekord pirniškega odra, je režiser 
osrednje vloge namenil izkušenim 
igralcem. Pri tem z duhovitimi dia
logi in večnim besednim tekmova
njem izstopata Niko Kranjc in Luci
ja Grm (hlapec Gašper in dekla 
Nanča), sicer zlobna a dobra po 
srcu, skratka ravno prav ”pehtasta” 
je Metoda Šmigoc (čarovnica Hu- 
damora), prav tako pa vlogo kmeta 
Mrvarja suvereno odigra Franci Bu
kovec. Odlično sta se med starejši
mi igralci znašla Eva Dežman in 
Jaka Dernovšek in dokazala, da 
bodo v prihodnosti na pirniškem 
odru nanju vselej lahko računali. 
Duhoviti dialogi, izdelan gib, klena 
gorenjska govorica in tudi ubrano 
petje pri gledalcih vzbujajo odobra
vanje in aplavz. Scena z Gašperjem 
in njegovo "bežečo klobaso” je pra
va poslastica. Scenski efekti pred
stavo zagotovo kljub brezčasni te
matiki postavljajo v sodobni čas.

"S pestro igralsko zasedbo nekako 
tudi dokazujemo bogato tradicijo 
našega društva, ki združuje tako 
stare igralske mačke kot mlade ig
ralce, ki šele vstopajo na oder in 
bodo zagotovo naša gledališča pri

hodnost," je mnenja Horvatova, ki 
pa z manj vedrimi mislimi gleda na 
prihodnost pirniškega društva. 
Dvorano so z izdatno pomočjo ob
čine Medvode lani v veliki meri 
prenovili. Žal pa lično prenovljeni 
dvorani manjka še finiš v obliki do
končne ureditve odrske tehnike (ta 
je bila za predstavo izposojena) ter 
ureditve stopnic, vetrolova...

Kot je še povedala Horvatova, v 
KD Pirniče letos spet niso dobili 
nobenih sredstev z naslova Javnega 
razpisa za sofinanciranje kulturnih 
dejavnosti v Občini Medvode in so 
se zato znašli v nemajhnih težavah. 
”Na srečo zunaj ni več tako mraz, 
saj nimamo denarja za ogrevanje,” 
razlaga Horvatova in nadaljuje: 
"Dobili smo sredstva z državnega

sklada (JSKD RS) za načrtovano 
uprizoritev Cankarjevega Hlapca 
Jerneja, s katerim želimo jeseni slo
vesno obeležiti našo 75-letnico, a 
nam zdaj vse skupaj visi v zraku. 
Upam, da nam bo uspelo pridobiti 
kakšnega zasebnega sponzorja...” 

KUD Pirniče je sicer eno najde
javnejših v medvoški občini. Še po
sebej so delavni gledališčniki, saj 
imajo dve odrasli sekciji, mladin
sko, dve otroški, lutkovno ... Tako 
so v zadnjem letu pripravili kar se
dem premier. Organizirali so dva 
gledališka abonmaja, za odrasle in 
otroke, pa tudi načrtov jim ne manj
ka. Prvi je, kot pravijo pirniški kul
turniki in je nekoč dejal Trubar, 
"stati inu obstati". Igor Kavčič, 

foto: Peter Košenina

PAPIRNICA IN KNJIGARNA, FOTOKOPIRANJE 
Medveška cesta 3, BC MEDVODE 
tel.: 01/361-72-80, fax: 01/361-72-85 
www.citanka.com info@citanka.com

PISARNIŠKI MATERIAL, DARILA, 
FOTOKOPIRANJE, VSE ZA ŠOLO
NOVO!
Sklepanje naročniških razmerij Amis:
Internet, telefonija, televizija 
Več o ponudbi www.amis.net

zanesljivo SPamisH
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Kultura

Komedija Klopca Večer filmske glasbe
KUD Medvode je 24. aprila 

premierno uprizoril komedijo 
Aleksandra Gelmana Klopca.

Zvone Nagode in Barbara Jakopič Kraljevič v 
komediji Klopca

Medvode - Na odru Kulturnega doma 
Medvode so v produkciji KUD Medvode 
predstavili novo predstavo, komedijo Klopca. 
Kot je zapisal režiser komedije Branko Kra
ljevič, je Klopca neskončno, žalostno - smeš
na igra o osamljenosti, igra o današnjem 
človeku in današnjem času, ko se ponuja na 
dosegu roke vse, a se isti trenutek, ko za to za
grabimo, razblini v puhlico: "Srečala sta se v 
parku - se spoznala; njej je bil dogodek tudi 
pomembno sporočilo - signal, da življenje do 
nje vendarle ne bo tako skopo. V njeno prazni
no in osamljenost je posvetil žarek, luč obeta 
tudi nekaj toplote za jutri. Po seksu pri njej 
doma ji je rekel, da se vrne ... pa ga ni bilo. 
Vračal seje v park, od klopce do klopce.”

V glavnih vlogah sta Zvone Nagode in 
Barbara Jakopič Kraljevič, plešejo pa čla
nice Feniksbaleta v koreografiji Nene Vrhovec 
Stevens. Kot je dejala Jakopič Kraljevičeva, je 
avtor Gelman izredno dobro napisal tekst, ki 
omogoča ekspresivno dogajanje in tudi 
doživljanje. Delo je igralsko izredno zahtevno, 
kar je potrdil tudi Nagode, kije povedal, daje 
bila to zanj ena najtežjih vlog doslej.

Maja Bertoncelj, foto: Jure Galičič

BI RADI IZMERILI VAŠE IMETJE?

MERITVE OPRAVLJAMO Z GRS SPREJEMNIKOM

z- 040848498

Geodetski biro Ema Huth d.o.o. 
E e: geodetskibiro@siol.net

www.geodetskibiro-huth.si

Medvode - Filmska sekcija KUD Medvode 
je 18. aprila v medvoškem Kulturnem domu 
organizirala večer filmske glasbe. Takšni 
večeri so redkost v slovenskem prostoru, zani
manje pa očitno je, saj je bila dvorana polna 
skoraj do zadnjega kotička. "Filmske večere je 
pred leti redno prirejala Glasbena mladina 
Ljubljanska, kjer je ob odlomkih iz filmov 
igral profesionalni slovenski protokolarni Poli
cijski orekster, sicer pa takših dogodkov ni 
bilo. Jaz sem že takrat začel sanjati o organi
zaciji tovrtsnega dogodka in pred nekaj mese
ci sem se odločil, da to izvedem,” je pojasnil 
Jure Galičič, vodja filmske sekcije KUD 
Medvode.

V programu so sodelovali Godba Medvode, 
združeni otroški pevski zbor OŠ Pirniče in OŠ 
Simona Jenka Smlednik, Smleški trubadurji, 
Glasbena šola Litija - Šmartno in Ribniški pi
halni orkester. Kot je dejal Galičič, je izbor 
nastopajočih v največji meri nastal na podlagi 
osebnih poznanstev. "Petnajst let sem živel v 
Ribnici in še vedno ohranjam stike s tamkajš
njimi prijatelji. Ob srečanju z Ribniškim pihal
nim orkestrom je beseda dala besedo in smo se 
dogovorili za sodelovanje. Veliko posluha za 
sodelovanje so imeli tudi v Godbi Medvode ter

na OŠ Simona Jenka, kjer že nekaj let spreml
jam zaključne koncerte šolske skupine Smleš
ki trubadurji. Ker pa je moja mama ravnatelji
ca glasbene šole Litija - Šmartno, smo se za 
nastop hitro dogovorili tudi s tamkajšnjimi 
mentorji in učenci. Vsi nastopajoči so se 
odrekli honorarju, za kar se jim zahvaljujem.” 

Obiskovalci so v slabih dveh urah lahko 
slišali in ob podpori video projekcije od
lomkov iz filmov videli zelo pester program: 
od slovenskih filmskih uspešnic (Cvetje v je
seni, Ne čakaj na maj, Kekec, Sreča na vrvici) 
pa vse do največjih svetovnih uspešnic (Pirati s 
Karibov, Boter, Fantom iz opere, Titanik 
Flashdance, Life of Brian, Aladdin ...). Pa bo 
filmski večer v Medvodah postal stalnica? 
"Moram priznati, da potihem že razmišljam o 
naslednjem večeru, ko bi v Medvode, v dvora
no na S vetju, rad pripeljal Policijski orkester/ 
ki bi nam seveda ob podpori video posnetkov 
pripravil celovečerni program filmske glasbe. 
Če to ne uspe, pa bom vsekakor prireditev 
izvedel v podobnem obsegu kot letos v dvorani 
KUD Medvode," je napovedal Galičič.

Maja Bertoncelj, 
foto: Peter Košenina

v 'A
Branko Oberstar*# t 041/fiBr> 783

O-murkd.
Skofjelotlu 18, Medvode, t 1)1/361 26 16

Poleg pestre ponudbe so na voljo 
še domači suhomesnati izdelki 

kmetije Žunar.

V trgovini je tudi

Vinska klet Rondič
Odprto: pon. - pet.: 8 - 20 h

Sobote: 7.30 -18 h 
Nedelje, prazniki: 8 -12 h

EXPRESS KEMIČNA ČISTILNICA IN PRALNICA 
LAVRIČ, K.D.

IEealstar
Vikrče 35 

1211 Lj.-Šmartno 
tel.: 01 5116 763 
gsm: 031 543 514

Odprto
od 7. - 11. in 15. - 18. ure, 

sobota zaprto.

S KARTICO OBRTNIK
10% POPUSTA
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Moj fantič na regijskem srečanju Zbirajo prijave za 
' TABOR 2008’’

------------- Kultura, oglasi

Na regijskem srečanju folklornih skupin tudi sorški folkloristi.

Sora - Letošnje območno srečanje folklornih 
skupin je potekalo v Železnikih in za regijsko sre
čanje v Radovljici je bila izbrana otroška - mla
dinska foklorna skupina KUD Oton Župančič 
Sora. ”V Radovljici smo se predstavili z odrsko 
postavitvijo Moj fantič, v kateri dekleta med 
vsakdanjim delom premišljujejo o fantih. Ugoto
vitev, da po prvih spogledovanjih vedno pride 
trdo kmečko delo, vse zbrane folkloriste postavi 
na trda tla in v realnost,” je pojasnila vodja skupi
ne Alenka Perme ter dodala, da bodo o morebit

ni uvrstitvi na državno srečanje Ringa raja, ki bo 
potekalo 31. maja v Velenju, izvedeli sredi mese
ca. Permetova je še povedala, da sta dve folklorni 
skupini iz Sore (otroško-mladinska in starejša 
otroška) prijavljeni na državno revijo in tekmova
nje Pika poka v Rogaško Slatino, ki je potekalo 
včeraj. Ta konec tedna pa bodo v Sori pripravili 
mednarodno srečanje otroških folklornih skupin, 
ki prerašča v dvodnevni festival. Potekal bo 10. in 
11. maja. Osrednja prireditev bo jutri ob 19. uri v 
Domu Krajanov v Sori. Maja Bertoncelj

Medvode - Taborniki Roda dveh rek Med
vode obveščajo, da se vse do sredine pri
hodnjega meseca še lahko prijavite na "TA
BOR 2008”, ki bo tako kot lani potekal ob 
reki Kolpi. Za otroke, stare od 7 do 12 let, 
bo tabor potekal od 12. do 19. julija, za sta
rejše tabornike, stare od 12 do 16 let, pa od 
12. do 22. julija. Več informacij dobite na 
njihovi spletni strani www.rdr.rutka.net. Pri
jave zbirajo vsak ponedeljek med 20. uro in 
20.30 v njihovih prostorih na Ulici k studen
cu 6. M. B.

rS
IZPOSODIORODJE.SI

RAZLIČNA ORODJA ZA GRADNJO, DOM IN VRT
Stroji za brušenje parketa 

Flex žirafa za brušenje sten 
Vibracijska plošča 

Pnevmatsko kladivo DeWalt 
Stroj za brušenje betona Flex

In še mnogo več na internetni strani www.izposodiorodje.si ali gsm: 041/77 88 46

Kidričeva cesta 29b, 4220 Škofja Loka, e-pošta: info@izposodiorodje.si 
Tel.: 04/51 32 784, fax: 04/51 32 784, gsm: 041/77 88 46

Šesti gorenjski baletni 
seminar

Medvode - Baletna šola Stevens iz Pirnič 
bo tudi letos organizirala gorenjski baletni 
seminar, ki bo od 4. do 14. avgusta potekal 
v Vita centru Naklo. Tovrstni seminar orga
nizirajo že šesto leto, program pa vključuje 
klasični baletni pouk, pas de deux, vaje na 
konicah ter solo variacije. Poučevali bodo 
Olga Andreeva, Nena Vrhovec Stevens, An- 
drew Stevens in Nataša Vester. Prijave spre
jemajo do 21. junija. Informacije: Nena Vr
hovec Stevens (01/362-16-17, 031/735-805, 
stevens @ volja.net) ali na spletni strani 
www.stevensbalet.com. M. B.

Pot od stresa doj debelosti, zvišanih maščob, 
arterijske Hipertenzije, depresije, 

srčnega infarktp, kapi in prezgodnje smrti •?

X
N' ;\

Naročanja: 04 701 47 41 
a-poita: narocninenAglas.si

Gorenjski Glas

' \,

-v/l'

Za vas beležimo čas

Slovenske
BOŽJE POTI

Cena: 65 € + poštnina
(naročniki Gorenjskega 
glasa 20% popusta)

Naročanje: 04/201 42 41 ali po 
e-pošti: narocnine@g-glas.si

Gordijski Gl3S Za vos beležimo čas
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Mladi

Radi pojejo in nastopajo
V OS Vodice je bila revija šolskih pevskih zborov, na kateri so nastopili tudi zbori šol iz občine Medvode.

Čuk se je oženil, Pomlad in Žogica so pesmi, s katerimi so svoje pevsko znanje pokazali pevci otroškega 
pevskega zbora Prepevalnica OŠ Pirniče, ki ga vodi Metka Prinčič.

Vodice - Medobčinska revija šolskih pev
skih zborov občin Medvode in Vodice je vsa
ko leto v eni od osnovnih šol iz omenjenih 
dveh občin in 23. aprila letos so približno 280 
mladih pevcev gostili v vodički osnovni šoli.

Svoje pevsko znanje, ki so ga za omenjeni 
nastop pilili vse šolsko leto, so staršem, učite
ljem in drugim obiskovalcem, pa tudi stro
kovnemu ocenjevalcu, pokazali učenci iz 
otroških in mladinskih pevskih zborov osnov
nih šol Vodice, Pirniče, Simona Jenka Smled
nik, Medvode in Preska. "Revija je tekmoval
nega značaja, zato se učenci s svojim nasto
pom vsako leto potrudijo, saj jim ni vseeno, 
kako se bodo izkazali pred sovrstniki,” je po
vedal Tomaž Grajzer, učitelj glasbene vzgo
je na OŠ Vodice, ki je s svojim otroškim zbo
rom začel prireditev. "Resda se nastopi oce
njujejo, a gre vseeno bolj za svetovalni kot pa 
za tekmovalni značaj te revije. Pozoren bom 
na intonacijo, celoten zvok zbora, interpreta
cijo pesmi, celotno izvedbo in tudi izgled 
zbora,” je pred pričetkom povedal strokovni 
spremljevalec prireditve Karel Leskovec, ki 
je pozorno poslušal in opazoval nastope vseh 
devetih zborov. Njegovo strokovno oceno 
bodo zborovodje prejele v teh dneh, najboljši 
zbor pa se bo udeležil še regijske revije šol

skih pevskih zborov. Ne glede na rezultate, ki 
pa niso javni, so se mladi pevci, ki so zapeli 
po tri pesmi, vsi po vrsti dobro izkazali, pri

jetno druženje pa so zaključili s skupnim na
stopom in Mozartovo pesmijo Hrepenenje po 
pomladi. Jasna 1’aladin

Ljubitelji romskih napevov in etno glasbe 
vabljeni na dobrodelni koncert skupine ŠUKAR

v četrtek 15. maja ob 20-ih 
v Kulturni dom Medvode.

Izkupiček od prodanih vstopnic gre v sklad za otroke z 
rakom. Koncert je organiziran v okviru humanitarne akcije 

»S kolesom od Izole do Londona«.

Cena vstopnic je 12 €. Prodaja vstopnic na blagajni KUD-a 
Sora Medvode in preko spleta www.esiti.com. 

Koncert organizira Društvo skupina mladih za osebnostno 
rast in zdravo življenje, www.osebnostna-rast.net.

j r . Gorenjski Glas [flmedvode

Najboljše na regijskem tekmovanju
Medvode - Učenke od 4. do 6. razreda Osnovne šole Medvode so 

v skupni uvrstitvi dosegle zmago na regijskem šolskem plesnem tek
movanju, ki je 24. aprila potekalo v Kranju. Poleg tega je bila naj
boljša tudi Ana Trobec, Kristina Zarič pa je bila tretja. Dekleta so 
vadila pod vodstvom ŠD Lati no. Predstavile so tri plese: pop, latino 
in hip hop.

Že pred tem je bilo 19. marca na OŠ Medvode šolsko tekmovanje. 
V skupini A (I. - 3. razred) je bilo 12 tekmovalk. Prvo mesto so os
vojile Neja Pirnat, Eva Brecelj in Eva Pelko. V skupini B (4. - 6. 
razred) pa je nastopilo 13 tekmovalcev, kot edini fant tudi Matevž 
Centrih. Najboljše so bile Ana Trobec, Kristina Zarič, Urša Tanko, 
Erika Fister, Maruša Brecelj, Sandra Porenta in se tako uvrstile na že 
omenjeno regijsko tekmovanje, ki je bilo v Kranju.

M. B., foto: arhiv ŠD Latino

Učenke OŠ Medvode Maruša Bertoncelj, Ana Trobec, Urša Tanko, Kristina 
Zarič, Sandra Porenta in Erika Fister (z leve) so na regijskem plesnem tek
movanju v Kranju osvojile prvo mesto.
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Mladi

Frankofonski dan v Preski
Učenci, ki na OS Preska obiskujejo izbirni predmet francoski jezik, 

so priredili frankofonski dan.

. Preska - Izbirni predmet francoski jezik na 
V a)Š Preska poučujejo tretje šolsko leto. Letos ga 

obiskuje 27 učencev iz 7., 8. in 9. razreda, kaj so 
se naučili, pa so pred kratkim pokazali na pr
vem frankofonskem dnevu v večnamenskem 
prostoru šole. "Jezik so staršem, učencem in 
drugim obiskovalcem poskušali prikazati čim 
bolj situacijsko. Pripravili so gledališko točko z 
naslovom Umor v gledališču, v katero je bil 
vključen tudi inšpektor Poirot. Poleg tega so 
predstavljali barve, številke, pesmi, pripravili so 
recitacije ... Vsebina prireditve je bila vezana na 
snov, ki smo jo vzeli pri pouku, učenci pa so se 
nato sami odločili, na kakšen način jo bodo 
predstavili. To so naredili zelo uspešno,” je bila 
zadovoljna učiteljica francoskega jezika Mojca 
Šebjanič. Dodala je, da jim pri pouku poskuša 
jezik predstaviti ne le s slovničnega vidika, pač

pa spoznavajo tudi druga področja; poslušajo 
francosko glasbo, gledajo filme, kuhajo, dopi
sujejo si s francoskimi vrstniki, kmalu pa bodo 
obiskali tudi francoski inštitut.

Frankofonski dan, ki ga na šoli nameravajo 
prirejati tudi v prihodnjih šolskih letih, je tudi 
eden od načinov, s katerim želijo za francoski 
jezik navdušiti druge učence. "Ker je nemščina 
tradicionalno zakoreninjena v teh krajih, mora
mo učence posebej motivirati. Za francoščino 
se ponavadi odločajo iz lastnega motiva ali pa 
jih navdušijo starši, ki so se nekoč učili ta jezik. 
Pogosto jih od učenja francoščine odvrne zmot
no mišljenje, da gre za težek jezik," meni Šeb- 
janičeva, ki je prepričana, da je francoski jezik 
večkrat po krivici spregledan in da se nekateri 
premalo zavedajo njegovega pomena.

Ana Hartman

Po zbiranju papirja igre brez meja
Za pridno zbiranje odpadnega papirja so učence OŠ Simona 

Jenka Smlednik nagradili z igrami brez meja.

Smlednik - Konec aprila so na OŠ Simona 
Jenka priredili igre brez meja. Te so učenci 
dobili kot nagrado za zbran odpadni papir. 
Kot je povedal ravnatelj Marko Valenčič, so 
se izkazali, saj so zbrali 10,5 tone papirja, če 
pa temu prištejemo še oktobra zbranih devet 
ton in pol, so torej skupaj v letošnjem šol
skem letu zbrali 20 ton papirja, kar je približ
no sto kilogramov na učenca. Doslej so učen
ci za prinesen papir dobili denar, zdaj pa so

se dogovorili, da se izkupiček nameni v šol
ski sklad. "V preteklosti se je pokazalo, da 
učenci v šolo prinesejo precej manj papirja, 
če ne dobijo nobene stimulacije, zato smo se 
odločili, da v primeru uspešne zbiralne akci
je priredimo igre brez meja, če pa bi se še po
sebej izkazali, bi jih nagradili še s plesom. 
Letos so v primerjavi s prejšnjimi leti vseeno 
zbrali nekoliko manj papirja, a smo kljub 
temu priredili igre brez meja, ker so že bile 
načrtovane, ples pa zaenkrat še visi v zraku,” 
je pojasnil šolski pedagog Gregor Seme.

Učenci so igre brez meja, ki so poplačale 
njihov trud pri zbiranju papirja, težko priča
kovali. Pomerili so se v prostih metih, pika
du, balinanju, nogometu, vlečenju vrvi, šta
fetnih igrah, pokru in švedski klopi. "Izbor 
iger smo pripravili skupaj z učenci, pri tem 
pa smo pazili, da nimajo prednosti le starejši 
učenci, pač pa smo izbrali igre, v katerih se 
lahko zelo dobro odrežejo tudi mlajši otroci,” 
je še razložil Seme. A. H.

Zakaj se učite 
francoski jezik?

Sedmošolce iz Preske smo povprašali, za
kaj so se odločili za učenje francoskega je
zika.

Nika Kastelec: "Lep 
jezik se mi zdi. Hodim 
na balet in veliko kora
kov izvira iz francoš
čine. Poleg tega ne 
maram nemščine. Ni
sem se bala, da je 
francoščina težka, saj 
se jo uči tudi brat, ki 

mi je povedal, da moraš poznati nekaj pra
vil in daje nazadnje celo lažja kot anglešči
na. Francoščino se bom zagotovo učila tudi 
v osmem in devetem razredu.”

Eva Šarec: "Fran
coščina je lep in zani
miv jezik. Če se mi 
zdi težka? Niti ne 
tako zelo. Mislim, da 
mi bo znanje francoš
čine prišlo prav. Če 
ne prej, na kakšnih 
počitnicah.”

Blaž Zgaga: "Fran
coščina se mi je zdela 
zanimiv jezik in sem 
se hotel malo več na
učiti. Na začetku sem 
se bal, da bo težka, a 
je potem sproti posta
jala lažja in ni bilo 
nobene panike. Pouk 
je zanimiv, najbolj si 

bom zapomnil, kako smo delali kolačke. Ne 
vem še, ali bom ta izbirni predmet obiskoval 
tudi naslednje šolsko leto. Ne da se mi pre
več razmišljati."

Matevž Barle: "Je
ziki me na splošno 
zelo zanimajo. Veliko 
gledam tuje filme, ne 
le angleške. Francoš
čina je lep jezik in ni 
težji od angleščine, 
znanje pa mi bo zago
tovo prišlo prav. An
gleščino že dobro 

znam, hodim tudi na dodatni tečaj. Pri iska
nju zaposlitve ni dobro, da znaš samo an
gleški jezik. Od ur francoščine si bom naj
bolj zapomnil peko dišavnega kruha, ki smo 
ga malo ‘zamučkali’, a je bilo zabavno. Ta 
izbirni predmet bom obiskoval tudi nasled
nje leto.” A. H.

KOLOVOZ, d. o. o.. 
Zbilje 95,1215 MEDVODE 

Če iščete RAČUNOVODSKE 
STORITVE, smo pravi naslov 

za vas. Pokličite nas 
po telefonu: 01/3613-564
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Planinci

Slikovna uganka

Kako dobro
poznamo našo deželo?

V tokratni številki Sotočja vas sprašuje
mo, katera cerkvica (na fotografiji zgoraj) 
pogleduje izza borov in kje je stal fotograf. 
Odgovore nam pošljite do konca maja na 
naš naslov: Gorenjski glas, Bleivveisova ces
ta 4, 4000 Kranj, s pripisom ”Za Sotočje”. 
En pravilen odgovor bomo izžrebali in ga 
nagradili.

V aprilski številki Sotočja smo vas spraše
vali približno kdaj je nastal spodnji pos
netek in kdo je bil tisti prizadevni garač, ki 
je kosil zdaj že skoraj povsem zarasla 
pobočja priljubljene izletniške točke. Na
grado prejme Jože Plešec z Brezovice pri 
Medvodah, ki je v odgovoru zapisal: "Pos
netek je nastal leta 1967. Garač, ki je kosil, 
je bil moj oče Jože Plešec st. Umrl je no
vembra leta 1966. Naslednje leto se je s 
košnjo nehalo.” Na posnetku je seveda sv. 
Jakob. Avtor slikovne uganke je

Jože Praprotnik

Potepanje po 
razglednih vzpetinah

Hleviška planina in Golič sta nas bogato nagradila z razgledi.

Izlet na Hleviško planino smo zaradi slabe 
vremenske napovedi prestavili za en teden, kar 
se je izkazala kot pravilna odločitev, saj je že 
prihod v Idrijo kazal na sončen dan. Z avtobus
ne postaje nas je 47 planincev krenilo po glav
nem mestnem trgu, ki je po svoji urejenosti 
lahko zgled za mnoga sorodna mestna središ
ča. A časa za ogled ni bilo veliko, saj smo 
kmalu zagrizli kolena v strmino. Po prečkanju 
sankaške proge seje pot spremenila v prijazno 
gozdno stezico, ki se je končala na makadam
ski cesti malo pod Kočo na Hleviški planini. 
Kočo so idrijski planinci pred kratkim prenovi
li in nam je s svojo domačnostjo nudila prijet
no zavetišče, čeprav se nas je večina odločila, 
da se prepustimo toplim žarkom jutranjega 
sonca, ki se je že dvigalo iznad sosednjih hri
bov. Po četrt ure nadaljevanja smo prispeli na 
vrh Hleviške planine, od koder se je odprl po
gled na pobočja in vrhove Trnovskega gozda. 
Spomladanskim vonjavam seje pridružil slast
ni duh po domači klobasi, ki jo je Zvonko do
brodušno delil med pohodniki, tako daje bilo 
vrh na koncu kar težko zapustiti. Po greben
skem prečenju smo prišli do ceste, kjer sta nas 
pričakala avtobusa in nas popeljala mimo Pla
nine do Žgevca. Od tod smo opravili lažji 
vzpon na najvišji vrh izleta 1148 metrov viso
ki Hudournik. Z njega padajo prepadne stene v 
dolino med Dolenjo Trebušo in Gorenjo Ka
nomljo. Bližnji vrhovi so bili obdanih z ven
cem zasneženega visokogorja, v katerem je v 
vsej svoji mogočnosti kraljeval Triglav. Pri vr
nitvi smo si ogledali pokopališče iz druge sve
tovne vojne, na katerem počiva 305 padlih bor
cev. Sledil je osvežilni postanek na Planini, 
kjer smo si lahko ogledali tudi mali živalski vrt 
domačih živali. Gosi, race, kozi, kure in do
mišljavi pav so bili prijetna popestritev centra 
Vojskega. Dobre volje so začeli s spustom, ki 
nas je skozi strmi gozd popeljal do Kanomelj- 
skih klavž. Te so obnovljene in danes služijo za 
pridobivanje elektrike. Videti so kot velik jez. 
Pred njega so v starih časih gozdarji zlagali 
posekano drevje. Ko so bile skladovnice polne, 
so odprli zapornice in deroča voda je les od
nesla v dolino, kjer so ga s posebnimi grablja
mi polovili. Po ogledu te znamenitosti nas je 
čakal še kratek odsek makadamske ceste, na 
koncu katere sta nas čakala avtobusa in nas po
peljala proti domu.

Prvo nedeljo po prvomajskih praznikih se 
nas je 43 planincev odpravilo na potepanje po 
Primorski. Začeli smo v Podgorju in se name
nili na vzpetine, ki se raztezajo med Slavni
kom in Kraškim robom. Začetni ravninski del 
z značilno kraško krajino se je začel vzpenjati 
po pobočjih. Nizki gozd so tu in tam prekinja
li travniki, s katerih se je pogled odpiral proti 
Tržaškemu zalivu, in po uri hoje smo bili že na 
vrhu Kojnika. Visoko oblačnost je spremljala

Kanomeljske klavže

zmerna burja, zato volje po daljšem počitku ni 
bilo in že smo krenili po širnih travnatih pro- 
transtvih. Svet je bil pokrit s številnimi vrtača
mi, ki smo jih obhodili in se mimo neizrazite
ga vrha Majbrma povzpeli na cilj izleta Golič. 
Golič ima tri vrhove in zanimivo je, da so do
mačini postavili križ na najnižjega in za name
ček nanj napisali še višino, ki v resnici pripada 
najvišjemu med njimi. Tudi sami smo se poda
li na najvišjega in si na njem poiskali zavetje 
pred burjo ter si privoščili malico in daljši po
čitek. Razgledi, bujne cvetice, žvrgoleči ptički, 
opojne vonjave so nas spremljale tudi v nada
ljevanju poti. V daljavi nas je nase vabili^ 
Žbevnica, a kaj ko je med nami stala meja s 
Hrvaško, zato smo zapustili greben in se poda
li na vrh Lipnika, katerega strme stene so pa
dale proti Rakitovcu. Nahajali smo se na Kra
škem robu, ki nam je kazal nadaljevanje poti. 
Stezica se je v travah večkrat izgubila, a ne
zmotljiva meja med Krasom in Primorsko nas 
je med številnimi skalami varno pripeljala do 
kolovoza. Ta je obšel večjo vrtačo in se v krat
kem vzponu priključil makadamski cesti, ki je 
vodila na zahodno stran Kojnika. Sledil je 
vzpon po njegovih z narcisami poraščenih trav
nikih in kmalu smo se priključili na že znano 
pot, po kateri smo se spustili nazaj v dolino.

Z mesecem majem se je začela za medvoške 
planince poletna sezona, kar pomeni, da se na 
izlet podamo dvakrat na mesec. 18. maja se 
nam lahko pridružite na izletu na Kuželjsko 
steno nad dolino reke Kolpe, 8. junija pa se 
bomo povzpeli na Ojstro in Topico, ki se vzpe
njata vzhodno od Železne Kaple. Vabljeni tudi 
na praznovanje 60-letnice delovanja Planinske
ga društva Medvode, ki jo bomo obeležili na 
Taboru ljubljanskih planincev 31. maja pri 
Slavkovem domu na Golem Brdu.

Aleš Jelen
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Ljudje in dogodki

Do Tilna vsak dan v letu
Sedma podelitev priznanj udeležencem akcije Stotak.

Smlednik - V soboto, 12. aprila, so na Sta
rem gradu nad Smlednikom že sedmič podelili 
priznanja udeležencem akcije Stotak, torej 
vsem, ki so pot od Starega gradu do sv. Tilna 
nad Repnjami, do cerkvice, kije bila prvič ome
njena v 15. stoletju, njena današnja podoba pa 
sega v leto 1731, v zadnjem letu opravili vsaj 
stokrat. Polje dolga dobre tri in pol kilometre.

Priznanje si je letos prislužilo enaintrideset 
udeležencev akcije. Ob pogledu na število 
opravljenih pohodov večine, je jasno, daje šte
vilka sto zanje prej kot ne simbolična. Majda 
Kosmač iz Zapog se je lani na pot odpravila 
kar 370-krat, letos pa je v vpisni knjigi že krep
ko več kot sto njenih podpisov. Akcije se je pr
vič udeležila predlani, včasih pa se zgodi, da 

Z~>do Tilna odide večkrat na dan, ker zaradi takš- 
'V-mih in drugačnih obveznosti prav vsak dan v 

letu nima časa za pohod. Zenske so bile akciji 
veliko bolj predane kot moški, saj prvega. Av
gusta Stariča, s 182 opravljenimi pohodi naj
demo šele na sedmem mestu. Mesto za njim se 
je z dvema vpisoma manj znašel najstarejši 
udeleženec akcije. ”Do Tilna sem začel hoditi 
že leta 1998. Pot imam rad, ker je blizu, če pa 
je mokra in blatna, grem raje na Osovnik, ker 
grem tja lahko po cesti. Lani sem pri Tilnu 
zbral 180 vpisov, pred tem pa v enem letu naj

več 216. Poleti veliko kolesarim in naredim od 
tri do štiri tisoč kilometrov,” pravi 68-letni 
Vinko Rupnik iz Valburge.

Za udeležence pot predstavlja sprostitev, pre
cej pa jih s seboj vzame tudi svoje štirinožne 
ljubljence. Pobudnik akcije Peter Lampič je 
zato letos poleg pokalov, namenjenih dvonož-

nim udeležencem, pripravil nagrade tudi za 
njihove lajajoče prijatelje. Lampič bo čez tri 
leta - ob deseti obletnici začetka - objavil skup
no število vpisov posameznih udeležencev, 
lahko pa vam izdamo, da nekateri svoje poho
de že zdaj štejejo s štirimestnimi številkami.

Peter Košenina

Gorenjski Glas

ZRNO RAKA
BOGENER - Nemška opečna kritina 

• Naravni material - glina 
• Srednji format (12 kos/m2) - ugodna cena 

• Garancija 30 let 
• Široka barvna paleta

Synthesa & Quarzolith

Fasadni sistemi:
ZRNOHOOL - z lamelo iz kamene volne

• Naravni materiali
• Visoka paropropustnost
• Odlična vodoodbojnost
• Prijetna bivalna klima

ZRN O POR - s stiroporom EPS-F 70 
• Ugodna cena

• Enostavna izvedba
• Znižanje stroškov ogrevanja 30 % in več!
• Široka barvna paleta zaključnih slojev

• Visoka obstojnost barv zaključnih slojev

Oba fasadna sistema imata pridobljen 
evropski certifikat ETA 004!

j
INFORMACIJE: GSM: 041/312 007 - Jernej 

e-pošta: jernej.pozun@gmail.com 
............................................................... .............................................. I

KUPON 3% POPUST
Ob nakupu fasadnega sistema ZRNOPOR vam priznamo s tem kuponom dodaten 3% popust!
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Z naslovnice

Skakati dve minuti in pol je naporno
Nika Erjavec je s plesno skupino Ladies postala evropska prvakinja, kot članica slovenske pom pon

reprezentance pa tudi svetovna prvakinja.

Plesna skupina Ladies na eni izmed tekem slovenske nogometne reprezentance. V sredini je Nika Erjavec.

Medvode - Pravi, da je v plesu dosegla že vse 
svoje cilje in da bo po letošnjem evropskem pr
venstvu, ki bo julija v Ljubljani, končala s tek
movalno plesno kariero. Plesna skupina Ladies, 
ki deluje pod okriljem Športnega društva plesnih 
in navijaških skupin pom pon 2000 iz Ljubljane, 
je bila v sezoni 2000-2001 ustanovljena kot pro
mocijska skupina Zavoda ŠKL. Leto kasneje so 
dekleta začela tudi tekmovati in julija 2006 v 
Oslu postale evropske prvakinje v članski katego
riji - pom pon ples. V letošnji sezoni so uradna 
plesna skupina rokometnega kluba Celje Pivovar
na Laško, kjer plešejo na vseh domačih tekmah 
lige Telekom in mednarodnih tekmah Lige prva
kov, uradna plesna skupina pokala EHF in urad
na plesna skupine Nogometne zveze Slovenije, 
kjer plešejo na reprezentančnih tekmah.

V plesni skupini Ladies nastopa tudi Medvoš- 
čanka, 21-letna Nika Erjavec z Verja. Študentka 
tretjega letnika Fakultete za družbene vede, smer 
evropske študije, je Ladieska že od ustanovitve 
skupine. Uživa v plesu, predvsem pa v druženju s 
soplesalkami.
Kdaj ste se navdušili nad plesom?
”Že kot majhna sem plesala v Boleru jazz balet. 

Potem sem začela trenirati odbojko, od sedmega 
razreda dalje pa sem v cheer danceu, po sloven
sko pom ponu. Pom pon se imenujejo ti cofi, s ka-

ZCatarstvo Trtni^
Medvode

• pestra izbira nakita
• izdelava po vaši želji
• popravila nakita
• 40 let tradicije
• ročno delo

Seškova c. 9 
1215 Medvode, 

tel.: 01/361 1694

terimi plešemo. Od navijaških skupin se razliku
jemo po tem, da mi ne delamo visokih skokov, pi
ramid, več ali manj samo plešemo in dodajamo 
plesno-navijaške skoke. S skupino Ladies sodelu
jem od samega začetka, od L letnika srednje 
šole.”
Zakaj ravno ples?
”S telesom lahko zelo dobro izraziš tudi svoja 

čustva. Všeč mi je gibanje. Zakaj ravno cheer 
dance, pa ne vem. Pokazala se je priložnost, sem 
poskusila, z dekleti smo postale zelo dobre prija
teljice in v tem sem ostala. Vsako leto nas je več 
v skupini, na tekmovanja pa nas vedno hodi pri
bližno dvanajst. Zelo zaželene so nove članice, 
saj je potrebno poskrbeti za podmladek. V skupi
ni nas je šest deklet, ki smo Ladieske že od začet
ka.”
Koliko let že tekmujete?

"Pravzaprav od ustanovitve skupine. Začetki se
veda niso bili tako uspešni, zadnja leta pa se ved
no borimo za zmago, ne glede na to, ali je evrop
sko, svetovno ali državno prvenstvo.”
Največji uspehi?

"Pred dvema letoma smo v Oslu kot skupina 
Ladies postale evropske prvakinje. Večina deklet 
smo tudi članice slovenske pom pon reprezentan
ce in lani novembra smo v Helsinkih zmagale na 
svetovnem prvenstvu, izmed šestnajstih reprezen
tantk je bilo kar osem Ladiesk, tudi selektorka 
Sausan Šarič.”
Kako je potekal vaš nastop na svetovnem pr
venstvu?

"Uradno tekmovanje traja cela dva dni. Tekmo
vanje začnemo z neuradnim treningom, nato pa 
se začne zares. Nastope ocenjujejo mednarodni 
plesni sodniki, ki pričakujejo od skupine pred
vsem dobro znanje plesne tehnike, izvirnost, 
usklajenost in energičnost. Ocenjuje se tudi glas
ba, ki jo uporabljamo, in sicer glasba, ki sestoji iz 
različnih odsekov različnih komadov. V Helsin
kih smo bile v vseh kategorijah ocenjevanja, ki jih 
je še mnogo več, najbolj uspešne. Prepričana 
sem, da so sodniki v prvi vrsti opazili naš "team 
špirit”, energijo in povezanost v skupini, ki nam

po mojem mnenju daje moč in prinaša uspehe.
Kje nastopate?

"Smo uradna plesna skupina rokometnega klu
ba Celje Pivovarna Laško, uradna skupina sloven
ske nogometne reprezentance. Včasih smo bile 
tudi uradna skupina košarkarskega kluba Krka. 
Tu so potem še priložnostni nastopi po vsej Slo
veniji.”
Ste kdaj plesali tudi v domači občini, v Med
vodah?

"Enkrat smo bile gostje na božičnem plesnem 
spektaklu ŠD Latino.”
Plesati pred številnim občinstvom?

"Je dober občutek. Oder te zasvoji. Najbolje se 
počutimo pri celjskih rokometaših, ki so nas res
nično sprejeli za svoje, kljub temu, da smo iz 
Ljubljane, oni pa so Celjani.”
Koliko trenirate? I

"Če se ne približujejo tekmovanja, imamo tre
ninge trikrat na teden. V sklopu reprezentančnih 
priprav na svetovno prvenstvo pa je bilo trenin
gov seveda več. Ob sobotah in nedeljah, ko smo 
se vsa dekleta lahko zbrale skupaj, smo trenirale 
od tri do šest ur na dan. Meni to nikoli ni pred
stavljalo kakšnega problema. Preprosto čutiš pri
padnost do skupine, veš, da moraš trenirati.” 
Pomembna je verjetno tudi kondicija?

"Seveda. Veliko delamo na kondiciji. Začnemo 
s tekom, razteznimi vajami, nato sledi koreogra
fija. Skakati dve minuti in pol in slediti koreogra
fiji je naporno, bolj kot si ljudje predstavljajo.” 
Cilji v plesu?

"Dosegla sem vse, kar sem želela, tako da se 
moja kariera zaključuje. Poslovila se bom po ev
ropskem prvenstvu, ki bo v začetku julija v Ljub
ljani. Seveda pa bo ples ostal zelo pomemben del 
mojega življenja.”
Kako preživljate prosti čas?

"Veliko sem na kavah, (smeh) Prijatelji mi zares 
veliko pomenijo in z njimi preživim veliko časa. 
Seveda ne samo na kavah, igramo tudi odbojko, 
gremo skupaj na morje. Važno je, da se nekaj do
gaja in da smo skupaj.”

Maja Bertoncelj, foto: arhiv Nike Erjavec

20 - SOTOČJE



------------------------------------------------------------------------------------------------------Šport in rekreacija

Na snegu sto dni na leto
Medveški smučarji minulo sezono ocenjujejo za uspešno. So deseti najboljši klub sezone, tretji v Zahodni 

regiji. Prve snežne priprave za novo sezono bodo opravili avgusta v Saas Feeju.

Smučarsko sekcijo Partizana 
Medvode, bolj poznano kot Med
vode Ski Team, vodi Anže Lo- 
gonder. Z njim smo se pogovarja
li o uspešnosti pretekle sezone in 
načtih za prihodnjo.
Ocena minule sezone?

"Sezona je bila za nas uspešna. 
Trenutno imamo skupaj okrog 45 
smučarjev, ki vadijo v različnih 
skupinah: st. dečki in deklice, ml. 
dečki in deklice, cicibani ter v 
alpski šoli. Med njimi zaenkrat ni 
nihče član reprezentance. Med 41 
slovenskimi klubi, ki so med sezo- 

^to osvajali točke v otroškem po
kalu Argeta, smo končali na 10. 
mestu, lani smo bili 19., kar je kar 
velik napredek. Med klubi Zahod
ne regije, kjer potekajo tekme za 
pokal Elan za dečke in deklice in 
Dr. Bobo za cicibane in cicibanke, 
smo osvojili tretje mesto, za škof
jeloškim Alpetourjem in Kranjsko 
Goro. Za nami so zaostali tudi 
klubi kot so kranjski Triglav, Bled, 
Radovljica. V pokalu Elan jc bila 
med st. deklicami Pia Kunič 10., 
med. ml. dečki je bil Žan Pscn- 
ner 3., Urban Jamnik 10., pri ml. 
deklicah je bila 2. Ana Purkart, 
3. Patricija Teraž, v deseterici pa 
na 7. mestu še Nika Bernardič in 
na 8. mestu Tjaša Stare. Med ci
cibani 1 v pokalu Dr. Bobo je bil 
Peter Kalan skupno 3., Maja 
Bernard 6., pri cicibanih 2 pa 
FErik Kodrič 2., Luka Torkar 4.,
Eva Stare pa 6.”
Kaj pa rezultati posameznikov v 
slovenskem pokalu?

"Če pogledamo rezultatsko: na 
državnem prvenstvu, ki je marca 
potekalo na Kopah, je med ml. de
klicami Patricija Teraž osvojila 
6. mesto, pri ml. dečkih jc bil Zan 
Psenner 26. Na tekmah za pokal 
Argete je v skupnem seštevku pri 
cicibankah Maja Bernard konča
la na 13. mestu, med cicibani Pet
er Kalan na 21., pri ml. deklicah 
je bila 11. Ana Purkart, 12. Pa
tricija Teraž, pri ml. dečkih je bil 
20. Urban Jamnik, 21. Žan 
Psenner, pri st. deklicah pa je bila 
Pia Kunič 27.”
Koliko dni ste imeli snežnega 
treninga?

"Starejše skupine so na snegu 
približno sto dni na leto, od tega 
smo jih letos zaradi slabših snež
nih razmer pri nas več kot polovi
co morali narediti na tujih smučiš
čih na ledenikih, kjer imamo seve

da tudi vsakoletne priprave na se
zono, ki obsegajo nekje od 30 do 
35 snežnih dni.”
Kolikšen je proračun Medvode 
Ski Team-a in kje dobite denar?
”Za program letno porabimo 

okrog 70 tisoč evrov, skupaj s ho
norarji blizu 100 tisoč evrov. Je pa 
stroške zelo težko vnaprej predvi
deti, zato se nenehno srečujemo z 
izgubo. Kar se virov financiranja 
tiče, smo za leto 2008 14 tisoč ev
rov dobili iz občinskega proraču
na, na podlagi razpisa za sofinan
ciranje športnih programov, kar je 
v primerjavi z nekaterimi drugimi 
športnimi panogami, predvsem 
dvoranskimi, precej manj, stro
škov pa imamo neprimerljivo več. 
Upam, da se bo stanje v prihodnje 
popravilo. Poleg občinskega de
narja nam pomagajo tudi pokrovi
telji, razliko pa morajo pokriti 
starši.”
Od Smučarske zveze Slovenije 
ne dobite nič denarja? Torej se 
vam finančna kriza na SZS ne 
pozna?

"Ne, od Smučarske zveze Slove
nije nismo dobili niti evra. Pred 
dvema letoma je bilo sicer nekaj 
govora o tem, da naj bi tudi klu
bom dali nekaj denar, vendar od 
tega ni bilo nič. Stanje na SZS za 
nas nima vpliva.”
Kolikšen je strošek staršev na 
sezono?

'Točno številko težko povem, 
mislim pa, da je v povprečju 
okrog štiri tisoč evrov, če govori
mo za kategorijo dečkov in de
klic.”
Torej talent pri tem nič ne po
maga, če starši nimajo denarja, 
da bi otroka financirali?

"Brez vložka staršev ne gre. Re
šitev? Malce bi zagotovo k temu 
pripomoglo, če bi lokalna skup
nost sorazmerno kot druge športe 
podprla tudi smučanje. Dodaten 
denar jc seveda vedno dobrodošel 
tudi s strani sponzorjev. Sicer pa 
je smučanje specifičen šport in za 
otrokom mora stati cela družina, 
ne samo finančno, tudi moralno. 
Je izredno naporen šport: med 
drugim zgodnje vstajanje, vožnja 
na treninge, treniranje v različnih 
vremenskih razmerah, odsotnost 
od pouka, od doma, zato množič
nosti v tem športu ne gre pričako
vati. Ni vse le v denarju, pogosto 
je še večja težava v motivaciji.”
Pa morajo otroci toliko trenira-

Anže Logonder

ti, se voziti na treninge v tujino, 
tudi na poletne priprave na le
denike?

"Ves motoričen proces in meh
kobo v smučanju otroci dobijo ne
kje do dvanajstega leta starosti. V 
tem času je resnično treba veliko 
smučati. Moram pa povedati, da 
imamo mi manj smučarskih dni 
kot ostali klubi. Je pa tako, da so 
pozimi vsako soboto in nedeljo 
tekme, za hitre discipline potekajo 
med tednom, tako da v zimskem 
času veliko časa za trening ni. Pri
pravljalno obdobje v tujini je tako 
treba speljati in smučanje na lede
nikih ima tudi svoje čare. Smučati

poleti je za otroke večinoma neko 
posebno doživetje.”
Kdaj začnete s pripravami na 
novo sezono?
”S pripravami na novo sezono 

smo že začeli. V času prvomaj
skih praznikom smo imeli testira
nje opreme. Na prve snežne pri
prave pa gremo v začetku avgu
sta. Že nekaj let hodimo v Švico, 
v Saas Fee, ki se je pokazal kot 
najboljša možnost. V prihodnji 
zimi želimo narediti še korak na
prej, je pa res, da je nekaj tekmo
valcev prenehalo tekmovati.”

Maja Bertoncelj
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Matjaž Hartman s.p„ 
Hafnerjevo nas. 91,4220 Škofja Loka

tel.: 04 513 88 30 ali 031 775 401

PRODAJA, MONTAŽA 
IN VZDRŽEVANJE: 

GARAŽNIH
- vhodnih
- strunskih
- protipožarnih
- kletnih vrat

IIP I/CIEO

GARAŽNA
VRATA

na daljinsko upravljanje I
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Občinstvo je navdušil tudi tekmovalec v break danceu. Hip hop formacija Bolera je ubranila naslov državnih prvakov.

Več kot petsto nastopajočih
V Športni dvorani Medvode je v organizaciji plesnega kluba Bolero potekalo 21. državno

prvenstvo v modernih plesih.

Medvode - Plesni klub Bolero je 20. aprila 
v Športni dvorani Medvode organiziral držav
no prvenstvo za pionirje in člane v hip hop in 
disco dance formacijah, break dance solo in 
break dance male skupine ter za mladince v 
Street shovv formacijah, electric boogie solo in 
parih. Pred polno dvorano se je predstavilo

prek petsto nastopajočih. V članskih kategori
jah je 24-članska hip hop formacija Bolera 
ubranila lanski naslov in slavila pred Blej
skim plesnim studiom, ki pa je bil najboljši v 
disco formacijah. V break danceu malih sku
pin je najbolj navdušilo plesno-kulturno dru
štvo Squard’n’effect, med posamezniki pa

Naser Gutič (Pro Dance). Na državnem pr
venstvu pa niso nastopili člani medvoškega 
ŠD Latino. Kot je pojasnila predsednica Teja 
Povše, je razlog v tem, ker niso člani Plesne 
zveze Slovenije.

Maja Bertoncelj, 
foto: Peter Košenina

C8B Island Entcrtainmcnt presents
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Najbolj obiskan plesni spektakel na svetu!
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■Pohitite, zagotovite si $vojo vstopnico v predprodaji:
KRANJ: turistična agencija Kompas, Big Bang, tur. agencija Odisej;

ŠKOFJA LOKA: turistična agencija Kompas, potovalna agencija Alpetour; 1 
TRŽIČ: potovalna agencija Alpetour; RADOVUK^Sotovalna agencija" Alpetour; 

BLED: turistična agencija Kompas; JESENICE: Big Bang;
DOMŽALE: Tentours; KAMNIK: TIC Kamnik

Internetna prodaja: WWW.EVENTIM.SI,WWW.VSTOPNICE.COM
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DODATNA PREDSTAVA sobota 17. maja 2008 ob 20. uri
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PRODAJA VRHUNSKIH KOLES UNIVEGA TER 

GHOST SERVIS VSEH BLAGOVNIH ZNAMK KOLES 

IN DODATNE OPREME. BOGATA IZBIRA DODATNE 

KOLESARSKE OPREME VRHUNSKIH ZNAMK 

SVETOVANJE PRI NAKUPU.

GUERRILLA BIKES d. o. o., GODEŠIČ 96, 4220 ŠKOFJA LOKA 
TEL: 04-5137-308, guerrillabikes@siol.net, www.guerrilla-bikes.com



Šport in rekreacija ---------------------------------------------------------------------------------------------------

Za obletnico v deželi hokeja
Hokejisti HK Jelen so se prvič udeležili veteranskega svetovnega pokala, ki je potekal v Kanadi. 
S praznovanjem 20-letnice kluba bodo z manjšo slovesnostjo nadaljevali sredi maja, končali pa 

s tradicionalno hokejsko nočjo, ki bo letos 8. avgusta.

Hokejisti Jelena pred eno izmed tekem Pittsburg

Sp. Senica - Hokejisti HK Jelen so se udele
žili CARHA veteranskega svetovnega pokala v 
hokeju na ledu, ki je od 30. marca do 6. aprila 
potekal v Quebecu v Kanadi. Na njem je nasto
pilo 170 ekip, skupaj z igralci in gledalci ne
verjetnih pet tisoč udeležencev iz dvanajstih 
držav. Turnir poteka na vsake štiri leta, hokeji
sti Jelena pa so na njem nastopili prvič. Poleg 
Jelenov so Slovenijo zastopali še hokejisti eki
pe Promet Koseze, za katero igra tudi Drago 
Kopač iz Vaš, ki so bili doslej prav na vseh ve
teranskih svetovnih pokalih. Več o prvenstvu 
je povedal Staš Kalan, predsednik HK Jelen.

S kakšnimi pričakovanji ste odšli v Kana
do?

"V Kanado smo odšli z namenom, da po na
ših najboljših močeh zastopamo slovenski ve
teranski hokej, ki se igra v ljubljanski nočni 
hokejski ligi. Obenem smo na ta način obele
žili našo 20-letnico obstoja. V tem času smo 
prehodili dolgo pot: od igranja na zaledenelih

V Montrealu so si ogledali tekmo NHL med ekipama 
Montreal Canadiens in Buffalo Sabres.

naravnih površinah do Kanade, domovine ho
keja na ledu. Zaradi službenih obveznosti in 
poškodb se nam na žalost niso mogli pridruži
ti prav vsi, tako da so ti igralci stiskali pesti za 
nas od doma. Celotna pot nas je stala okrog 25 
tisoč evrov. Nekaj denarja sta prispevali Obči
na Medvode in KS Senica, nekaj drugi spon
zorji, veliko večino pa seveda sami.”

Prvi zaplet je bilo dolgo potovanje, daljše 
od predvidenega. Koliko časa ste imeli za 
pripravo na prvo tekmo?
”Prvo tekmo, ki smo jo odigrali v dvorani 

Pepsi Colisee v Quebecu, ki bo gostila tudi fi
nale svetovnega članskega prvenstva, smo od
igrali skoraj dobesedno takoj po pristanku leta
la. Dve tretjini ekipe je imela več kot 48-urno 
odisejado zaradi zamude letala, ki bi moral 
ekipo pripeljati z Letališča Jožeta Pučnika 
Ljubljana do Pariza. Časa za prilagajanje na 
časovni zaostanek (6 ur) ni bilo. Rezultat je bil 
seveda temu primeren. Izgubili smo z 1:8. Mo
ram pa povedati, daje za naše nasprotnike Ot- 
tawa Outlaw's igral tudi igralec z NHL izkuš
njami.”

Igrali ste v Qucbccu. Lahko poveste kaj 
več o tem mestu?

"Quebec City je zelo zanimivo mesto. Je edi
no v Severni Ameriki, ki je obdano z obzid
jem, kar daje mestu poseben čar. Ravno letos 
praznujejo 400-letnico ustanovitve. Je upravno 
središče pokrajine Qucbec, ki je v veliki večini 
francosko govoreča. To se pozna tudi v mestu, 
ki je zelo "evropsko” in se zelo razlikuje od 
drugih mest v Kanadi in ZDA. Ljudje so pri
jazni in ljubezen do hokeja je neverjetna. Na 
tekmi mladinske lige je dvorana Colisee za 
15.400 gledalcev velikokrat razprodana. Ho
kejskih dvoran je v mestu veliko. Vsaka uni
verza in srednja šola ima vsaj dve igrišči, pa 
tudi trgovski centri imajo večnamenske ledene 
površine. Res neverjetno! Je pa bilo letos iz
redno veliko snega. Ob našem prihodu ga je 
bilo en meter, občasno je tudi še snežilo.”

Kje ste bili nastanjeni, kako je bilo po
skrbljeno za prehrano?

"Nastanjeni smo bili v hotelu Delta v središ
ču mesta, od koder so nas z avtobusi vozili na 
tekme. Prehranjevali smo se v lokalnih restav
racijah, ki jih zares ne primanjkuje, še posebej 
tistih s hitro prehrano.”

Kako je potekalo tekmovanje? 
"Tekmovanje je potekalo po starostnih skupi

nah: od 19 let, od 30, 35, 40, 50, 60 in celo 70 
let. Mi smo nastopili v skupini 19 +, ker ima
mo v naši sredini tudi nekaj mlajših in smo že
leli, da nastopi celotna ekipa.”

Koliko ekip je bilo v vaši skupini?
”V naši starostni skupini je bilo več podsku

pin s po šestimi ekipami, ki so se borile za 
prvo mesto.” I

Na turnirju ste odigral tri tekme in dožive
li tri poraze. Primerjava vaše igre z drugimi 
ekipami v skupini?

Staš Kalan ob Stanleyevem pokalu v hokejski dvorani 
slavnih
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Amiši v okolici Lanchestra v Pensilvaniji Popotniki - Niagara

"Igra nasprotnih ekip je bila neprimerno hi
trejša, kar je bila naša poglavitna težava. Tudi 
po taktični in tehnični plati smo bili velikokrat 
v podrejenem položaju. Vendar rezultati so bili 

tekme v tekmo boljši in v zadnji tekmi smo 
V^e z nasprotniki že zelo dostojno kosali.”

Primerjava veteranskega hokeja v Sloveni
ji in v Kanadi?

"Primerjava je na vseh nivojih praktično ne
mogoča. Celotno število veteranskih igralcev v 
Sloveniji verjetno ne preseže števila petsto. 
Samo v Vancouvru pa je ekip toliko, da igrajo 
v petih "težavnostnih skupinah”. To pomeni 
tudi ustrezno število dvoran. Vendar je potreb
no poudariti, da se hokej na tej kakovostni rav
ni igra zaradi rekreacije in ljubezni do tega 
športa. V Ljubljani je zelo dobro organizirana 
nočna hokejska liga, ki jo vodi Miloš Sluga, ki 
gaje vodstvo CARHA letos na slovesnosti celo 
uvrstilo v svojo Hall of Farne, po slovensko 
dvorano slavnih."

Ste si ogledali tudi obračune drugih ekip 
na turnirju?

"Ogledali smo si predvsem igre druge slo
venske ekipe Promet Koseze. Za kaj več ni hilo 
dovolj časa, ker je bil program na turnirju zelo 

(^Voščen.”
- Ko ste končali z nastopi, je del ekipe odšel 
domov, drugi del pa je ostal v Kanadi. Kaj 
vse ste si ogledali?

"Po končanem nastopu se nas je dvanajst ig
ralcev in navijačev podalo na potep po Kanadi 
in ZDA. Sposodili smo si avtomobile in pot 
nas je vodila iz Quebeca v Montreal in Toron

to. V Torontu smo si ogledali Hockey hali of 
farne (hišo vseh zaslužnih, ki so kakor koli pri
spevali k razvoju hokeja) in bili na več kot 500 
metrov visokem TV stolpu. Naslednja postaja 
so bili čudoviti Niagarski slapovi. Podali smo 
se še v ZDA: preko Buffala, do Pittsburgha in 
naprej do glavnega mesta NVashingtona. Tu 
smo si seveda ogledali vse znamenitosti mesta, 
ki jih je zares veliko: od Bele hiše pa do arene 
Verizon. Potem smo se podali še v Gettyburgh, 
prizorišče velike bitke v državljanski vojni, 
preko Lanchestra, kjer smo videli Amiše, ki že 
več kot 300 let zavračajo ves tehnični napre
dek. Zelo zanimivo. Zadnji del poti pa nas je 
vodil v New York, kjer pa sta dva dneva, koli
kor smo bili v tem mega mestu, veliko prema
lo za ogled vseh zanimivosti. Vendar Ground 
ZERO, Broadway, Wall Street, Liberty Island, 
Medison Square Garden in še nekaj drugih 
stvari smo si z veseljem ogledali.”

Koliko kilometrov ste prevozili?
"Vse skupaj od Quebec Cityja do New Yorka 

okrog tri tisoč kilometrov. Vožnja v teh deže
lah je zelo prijetna, saj se držijo predpisane hi
trosti. Prehitevanja in drugih nevarnih manev
rov na cesti praktično ni, tako da se lahko sko
raj povsem posvetiš opazovanju zanimive po
krajine.”

Ste si ogledali tudi kakšno tekmo lige 
NHL? Občutki?

"Da. Bili smo v Montrealu v dvorani Bell 
center, ki sprejme 21.500 gledalcev in si ogle
dali tekmo med Montreal Canadiens in Buffa- 
lo Sabres. Vzdušje na tekmi je bilo zares edin

stveno. Celotna dvorana "diha” za domače in 
se trese, ko gledalci navijajo "GO HABS GO”. 
Tekme v NHL trajajo približno tri ure in v tem 
času resnično poskrbijo, da se nihče niti za hi
pec ne dolgočasi. Nepozabno!!!”

Kanada je bila v sklopu praznovanja ob
letnice HK Jelen. Bo letos sledilo še kaj, ver
jetno tradicionalna hokejska noč?

"Kot ste že omenili, nas 8. avgusta čaka tra
dicionalna prireditev "hokejska noč”, ki je za 
nas nekakšen uvod v sezono, saj se prvič zbe
remo po poletnem počitku in si začrtamo 
smernice nove sezone. V sredini maja pa načr
tujemo še manjšo slovesnost ob 20-letnici de
lovanja. Upam, dajo bomo popestrili s premi
ero potopisa z naše poti v Quebecu, ki jo pri
pravlja s TV Medvode Iztok Pipan, ki je bil z 
nami in sodelavci.”

Kako pa hokej na Senici v prihodnje? Bo
ste po tej izkušnji sedaj morda še bolj za
gnani?

"Celotno dogajanje in na World cupu v Que- 
becu nam je dalo nove energije in vsekakor 
bomo poskusili izkoristiti ta veter, ki ga imamo 
trenutno v jadrih. Imamo smele načrte pred
vsem s pomladitvijo ekipe in željo po ohranit
vi "starega” jedra ekipe. Prav to jedro ekipe je 
tisto, ki načrtuje in snuje nove podvige. Prvo 
na seznamu želja pa je vsekakor tudi sodelova
nje na naslednjem World cupu, ki naj bi bil 
prav tako v Kanadi. Potem pa so to še vsako
letni turnirji, nočna liga, priprave na Če
škem...”

Maja Bertoncelj, foto: arhiv HK Jelen
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Badminton mu je všeč
Miha Ivanič prihaja iz petčlanske družine iz Preske. Obiskuje 4. razred devetletke in je na jakostni lestvici 

Slovenske badmintonske zveze v kategoriji igralcev do 11 let na tretjem mestu.

Medvode - Badminton je igra, ki zahteva hi
trost, spretnost in dobro koordinacijo, pri tem 
pa je za njegovo uspešno igranje potrebno obi
lo kondicije. Vsega tega Mihu ne manjka in z 
veseljem opravlja treninge in uživa v športu, ki 
mu predstavlja izziv, zabavo in koristno porabo 
obilice energije, ki jo imajo otroci njegove sta
rosti. Pri igri, ki bolj kot moč potrebuje dobro 
tehniko in taktiko, pa se razvija tudi osebnost
no in življenjsko zori. Dobra popotnica za na
daljnje življenje, ni kaj. Pri tem ga obilno pod
pirata mama Sonja in oče Stane, po njegovih 
stopinjah pa stopa tudi mlajši brat Tine, sestri
ca Špela pa je za kaj takega še premajhna.

V badminton so ga potegnili sošolci, ki se 
jim je rad pridružil pri treningu. Začetna za
gnanost je prerasla v pravo športno treniranje 
in sedaj Miha igra badminton že več kot tri 
leta. Treningi so trikrat na teden po 2 uri, a 
kljub šolskim obveznostim mu ni težko, še 
manj pa žal vloženega časa in energije. Za bad
minton ne potrebujete prav veliko opreme. 
Športni copati, kratke hlačke, majica in seveda 
lopar ter pernata žogica, pa ste že v polni opra
vi, ki jo potrebujete za igranje.

Plod trdega in marljivega dela so tudi že od
mevni rezultati. Nastopa na velikih badminton
skih turnirjih po vsej Sloveniji, lani pa je bil na 
državnem prvenstvu v kategoriji do 11 let tret- 
ju pri posameznikih, med dvojicami, ki jih igra 
skupaj z Martinom Cerkovnikom, pa drugi. 
Osvojil je tudi že klubski turnir Badminton 
kluba Medvode.

Ima zelo dobro razvit občutek za igro, meh
koba v njegovi igri pa mu omogoča, da je nje
gova igra ves čas na visoki ravni. Najbolj uspe
šen je pri kratkih "forehand” udarcih, nekoliko 
težav pa mu povzročajo udarci na "backhand” 
strani. A s treningom se da dobro natrenirati 
prav vse. Pri igri je pomembna tudi taktika, 
prav v tej prvini pa je Miha med boljšimi igral
ci. Pri igri pogosto gleda tudi članske igralce in 
od njih se uči novih prvin badmintona.

Kot športnik skrbi tudi za svojo prehrano, 
oziroma za to poskrbi mama, ki jedi pripravlja 
v skladu z usmeritvami jedilnika, ki ga predpi
še trener. Kar ima prostega časa, ga preživi 
pred televizijskim zaslonom in računalnikom.

Miha ima dober občutek za igro. /Foto: Tina Dokl

odvečno energijo pa pokuri pri nogometu s pri
jatelji.

Verjame vase in čez nekaj let bi bil rad med 
najboljšimi, želi pa si postati profesionalni ig
ralec badmintona. Vanj verjame tudi njegov 
trener, prav tako pa si starša želita, da bi Miha 
v tem športu bil uspešen, predvsem pa, da bi 
ga rad igral. Badminton ima rad, zato je kar 
verjeti, da bo zadane cilje dosegel in postal vr
hunski igralec. Je povsem običajen fant iz so
seske, a v njem se skriva velik športni potenci
al in veliko pozitivne energije.

Robert Guštin, foto: Tina Dokl

Pod Šmarno goro za VN Medvod
Sp. Pirniče - VN Medvod, tradicionalna kolesarska dirka za dečke 

in mlajše mladince pod Šmarno goro, tokrat v deveti izvedbi, ki je 
potekala 19. aprila, je že nakazala razmerje moči med klubi in tek
movalci v letošnji sezoni. V novih, atraktivnih roza dresih se je do-

Boj za zmago med mlajšimi mladinci je potekal do zadnjih metrov. V sprintu je bil 
najmočnejši Savčan Blaž Bogataj (na sliki desno v oranžnem dresu).

mačim gledalcem predstavila tudi ekipa organizatorja Radenska KD 
Finančna točka.

Dirko v Sp. Pirničah so začeli najmlajši kolesarji, dečki C, ki so 
morali prevoziti šest krogov (10,8 km). Zmage seje veselil Jon Božič 
(Adria Mobil), drugi je bil Žan Šolar (Sava), tretji pa Maj Sivec 
(Adria Mobil). Najboljši iz ekipe Radenska KD Finančna točka je bil 
na petem mestu Vid Anton Sopotnik. Pri dečkih B (21,6 km) je zma
gal David Per (Adria Mobil) pred Gašperjem Katrašnikom (Sava) in 
Joštom Merčonom. Peti je bil Urban Svoljšak (oba Radenska KD Fi
nančna točka). Pri dečkih A (32,6 km) je bil znova nepremagljiv Si
mon Komperšak (TBP Lenart). Drugim ni preostalo drugega kot boj 
za drugo mesto. Osvojil gaje Patrik Gabrovšek, tretji pa je bil Matej 
Mohorič (oba Sava). Blaž Žakelj je bil peti. Jure Miškulin (oba 
Radenska) pa šesti. Sprint pa je po 28 krogih, prevoženih 50,4 km od
ločil zmagovalca med mlajšimi mladinci. Dvoboj dveh odličnih sprin- 
terjev Save je že stalnica, tokrat gaje dobil Škofjeločan Blaž Bogataj, 
Nejc Bcštcr je bil drugi. Jure Berk (Radenska) pa tretji.

Maja Bertoncelj, foto: Peter Košenina

Gorski tekači na Osolnik
ŠD Kondor Godešič 18. maja organizira tradicionalni gorski tek in 

pohod na Osolnik, ki bo otvoritvena tekma slovenskega pokala v 
gorskih tekih in bo štel tudi za državno prvenstvo za veterane. Start 
teka na dolgi progi bo ob 10.30 pri cerkvi na Godešiču. Hkrati s tekom 
bo potekal tudi pohod. Več informacij dobite na spletni strani 
www.sd-kondor.si ali po telefonu 031/352 426 (Jože Hafner). M. B.
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Avto, občina

Mestni promet v Medvodah?
Ob razpravi o kritju izgube na linijah primestnega potniškega prometa skozi Pirniče in Smlednik je bila 

dana pobuda, da se proučijo še druge možnosti zagotavljanja javnega prevoza.

Medvode - Kot smo pisali že v aprilski šte
vilki, so medvoški svetniki glede kritja izgube, 
ki nastaja v primestnem potniškem prometu na 
dveh linijah na območju občine Medvode, in 
sicer skozi Pirniče in Smlednik, sprejeli sklep, 
da občina Medvode za leto 2007 delno pokrije 
izgubo v višini dobrih 36 tisoč evrov, za letos 
pa le, če bo primestni potniški promet ostal v 
okviru Javnega Holdinga Ljubljana.

V imenu Sveta ustanoviteljev javnih podjetij, 
povezanih v Holding, je kot predsednik ljub
ljanski župan Zoran Jankovič še zapisal, da 
bo v primeru, da bo večina izmed 15 občin 
sprejela odločitev, da se izguba ne pokriva, 
svet sprejel sklep o začetku postopka prodaje 

.primestnega potniškega prometa. Občina 
\_yledvode je bila edina, ki je izgubo v preteklo

sti krila, na kritje izgube pa so poleg Medvod

tokrat pristali le še v občini Borovnica, kjer pa 
je izguba minimalna. Druge občine so se odlo
čile, da izgube ne bodo krile. Ljubljanski žu
pan Jankovič je za nacionalno televizijo o od
prodaji povedal, da bodo počakali odgovor dr
žave, ki bo razpisala koncesije, in da je odloči
tev jasna, da izgub, ki nastajajo s primestnim 
prometom v sosednje občine, Mestna občina 
Ljubljana ne bo krila. Člani sveta ustanovite
ljev še menijo, da bi morala več denarja za pri
mestni promet nameniti država in tako poveča
ti subvencije.

"Tudi če bo prišel drug koncesionar, pa brez 
subvencij ne bo šlo. Noben javni promet brez 
subvencij ne funkcionira,” je poudaril medvo
ški župan Stanislav Žagar. V razpravi na 
medvoškem občinskem svetu je svetnik Dra
gan Djukič (Zares) razmišljal o drugačni rešit

vi: "Nisem proti, da pokrijemo izgubo za pre
teklo leto, v prihodnje pa ta denar, ki ga sedaj 
porabimo za kritje izgube, namenimo raje za 
vzpostavitev mestnega prometa v mestu Med
vode. KS Medvode Center je lani že organizi
rala krožno vožnjo, a je bila zaradi premajhne
ga zanimanja ukinjena. Pričakujem, da bo to 
želja tudi drugih KS. Gre za to, da povežemo 
vse občane s centrom Medvod, kjer je glavna 
postaja mestnega avtobusa 25 in železniška 
postaja. Omogočimo občanom nekaj več.” Žu
pan je na to odgovoril: "Uvajanje mestnega 
prometa ni isto kot primestni potniški promet. 
Mestni promet v celoti krije občina, medtem 
ko je primestni subvencioniran s strani države. 
Razlike ne bodo zadostovale za ureditev mest
nega potniškega prometa. Če bo prišlo do od
prodaje, bo novi koncesionar prišel po subven
cijo in takrat se bomo odločili in lahko rekli da 
ali pa ne in pretehtali o uvedbi vašega predlo
ga, ki pa mu ne nasprotujem. Minimalni stan
dard pa ljudem moramo zagotoviti.”

Občinski svet je s sklepom občinsko upravo 
zadolžil, da do konca letošnjega leta pripravi 
analizo primestnega potniškega prometa in pro
uči alternativne rešitve. Liniji skozi Smlednik in 
Pirniče pa zaenkrat ostajata tako kot doslej.

Maja Bertoncelj

Avtoservis
Primož Ločniškar, s. p.
Zbilje 47, Medvode 
Tel.: 031/336 822

• premontaža in
centriranje pnevmatik

e priprava vozil 
za tehnični pregled

tis/TO JAMNi/r
■ d.o.o. '

Avtoelektrika in avtomehanika
Sp. Senica 19c, 1215 Medvode 

Tel.: 01/36-11-279 
GSM: 041/56-83-53 

e-pošta: avto.iamnik@siol.net

■ Diagnostika vseh 
tipov vozil!

■ Avtoservis

■ Bosch servis!

Servis klimatskih naprav

Ecocontrol
IjK/JFULDA

Akcija letnih 
avtoplaščev

Tomaž Luštrek, s.p.
Ladja 30, Medvode 
tel.: 01/36-17-500

Polnjenje
avtomobilskih

klimatskih
naprav

o
SIMPLV CLEVER

Nova ŠkodaFabia Combi.
PROSTOR ZA VSE V ŽIVLJENJU.
Vabljeni na testno vožnjo! Nova ŠkodaFabia Combi že od 9.216 evrov!

Porsche Verovškova, Verovškova 78, tel.: 01 530 35 51
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Avto

POOBLAŠČENI PRODAJALEC 
IN SERVISER VOZIL

HVUHDAI
AVTOMEHANIKA LUSlNA Franc s.p., 
Gosteče 8, 4220 Škofja Loka

www.avto-luslna.sl

Tel.: 04/50 22 000 
e-mail: prodaja.lusinac*-siol.net

>3L
■iC AVTOHIŠA>r

GETZ 1.1 GL 3V ŽE ZA 7.400 EUR i30 1.4 UFE ŽE ZA 12.990 EUR TUCSON 2.0 CWT 2WD LIFE ŽE ZA 17.990 EUR
/raCna mano za mznika, ABS, EDO ser*) wlaii, naslavilm Sline Kazina za voznim m »(»liilia, stranski zračni Kan* Zračna sreča za wzi*a ki sopotnta, ABS, EBD. odmrzovakilk
naMcm n dekiv naslvi zadnje tiri*, nastwi|iv mlanaki ottoč. bočni zrativ zazeo, ABS EBD, po *$«■ nasVRlfz I**inčnl ser« i»edn|lh brlsalces ivelci za skiAil prlkaJr*. kičj/a meKii
ck*tot*at*ikailiv?lflaino«X|a pkolohničnlzateijOTahlki vntvi kknatska ruirava OtV< Mv stsk?. centralno ločono od|wan|e slekla na zadnjih sratli Kaniča iz M*-1
vamotsMi pasov /,ikk.ian|e z atemom, akMnčnl pun* slekel spredat, potovalni Mno, vozn*ov s«W nastelpv v pnlh smenh, setvo volan,

računak*. ratk)sCOInMP3pre«raial*omwUSBInPaO rastaniv vdanekl obroč, «1 pomik stekal, el naslavl|M m
prt*ičkom lev upravtan|eni m votviu ogrevani zumf ogledal, daljeato centralno aMpanfe, alaim

potrvami računak* »kmalska naimva

OBVEZNO IN KASKO ZAVAROVANJE ZA 1 EUR
' r. 100•a*Mn«0«i>..>J<i|intnr<'>ll«MM«Wunw(i,,IMracaOV'.'. •aaHMaa

Sotočje tudi na 
www.gorenjskiglas.si

ac/to medu o de
♦ prodaja in odkup 

rabljenih vozil

♦ vozila z garancijo

♦ prepisi vozil

♦ zavarovanje vozil

Gorenjska c. 12, s
Medvode
Tel./fax: 01/36-11-601 
GSM: 041/330 578 
www.avtomedvode.com |

AVtO, RADE A Partner d.n.o.

Ul lNIA SERVIS
IB1

Rade
[gsm:041/566-616

R^avtdcenter
Uv/mADEfllH

Menjava gum
Prodaja pnevmatik
(do -35 % popusta na pnevmatike)
Sezonsko shranjevanje pnevmatik
Optična meritev na najsodobnejši
30 napravi
Ročna avtopralnica - zunanje in notranje 
čiščenje vašega vozila
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Kmetijstvo

Za zadrugo je uspešno leto
Kmetijska zadruga Medvode je lani kljub velikim vlaganjem v posodobitve uspešno poslovala.

Medvode - Člani zadruge so na nedavnem 
občnem zboru sprejeli poročila o lanskem po
slovanju in letošnji načrt ter izvolili nove orga
ne. Predsednik zadruge je še naprej kmet Janez 
Šušteršič iz Seničice, člani upravnega odbora 
pa so Valentin Babnik iz Ljubljane, Jernej 
Petač iz Zgornjih Pirnič, Rajko Košenina in 
Frane Poljanec, oba s Spodnje Senice, Andre
ja Černivec iz Kosez, Franci Debevec iz Po
lja pri Vodicah in Peter Podgoršek iz Vojskega.

"Zadruga je v minulih štirih letih povečala 
promet za 51 odstotkov in odkup živine za dva
krat, količino odkupljenega mleka pa je kljub 
zmanjšanju števila oddajalcev za četrtino ohra
nila na približno enaki ravni. Veliko je vlagala 
v posodobitve in urejanje objektov, vsa leta je 

flfcidi poslovala pozitivno," je glavne dosežke 
^minulega štiriletnega mandata strnil direktor 

Milan Sobočan in ob tem poudaril, da so 
kmetje spet dobili zaupanje v zadrugo. Zadru
ga je lani, v letu praznovanja 60-letnice, ustva
rila 7,9 milijona evrov prihodkov, sedem od
stotkov več kot predlani, in ob tem dosegla tudi 
nekaj več kot devet tisoč evrov čistega dobič
ka. Promet v kmetijskih trgovinah je povečala 
za tretjino. V Medvodah je dokončala prenovo 
poslovne stavbe, v kateri je povečala trgovino 
in pridobila dodatne prostore za oddajanje v

najem. Uredila je notranjost trgovine in zuna
nje skladišče v Vodicah in pet študentskih sob 
nad trgovino v Vižmarjah ter zgradila zbirni 
center za goveda na Brodu.

In kaj načrtujejo za letos? "Letos naj bi pro
met povečali za desetino, na 8,6 milijona ev

rov, zamenjali kritino na prodajalni v Vodicah, 
zmanjšali stroške poslovanja in pripravljali 
idejne zasnove za prodajni center Brod, ki bo 
glavna naložba v tem štiriletnem mandatu," je 
napovedal direktor Milan Sobočan.

Cveto Zaplotnik

Predsednik Kmetijske zadruge 
Medvode bo drugi mandat Janez 
Šušteršič, ki je preteklo štiriletno 
obdobje ocenil kot zelo uspešno: 
"Obnovili smo trgovine, poslovno 
stavbo, na Brodu naredili nov zbirni 
center za goveda. Velik uspeh je 
tudi, da so naši člani začeli bolje so
delovati, imajo zaupanje v zadrugo. 
Imamo 281 članov, od tega okrog 
140 iz medvoške občine. Eden iz
med glavnih ciljev novega mandata 
je nov prodajni center na Brodu. 
Prostorske možnosti trgovine v Viž- 
marjih so premajhne in za to območ
je bi bilo smotrno zgraditi nov pro
dajni center na Brodu, še posebej ko 
bo zgrajena nova prometnica 
Stanežiče-Brod." M. 1$.

KMETIJSKA ZADRUGA MEDVODE

POSLOVALNICA MEDVODE
Cesta ob Sori 11, 1215 Medvode, tel.: 01/3613-300

PESTER IZBOR 
V MAJU

> BALKONSKO CVETJE
- pelargonije, bršljinke, 

nageljni, zmajeva krila, 
dalije, begonije, 
fuksije, tumbergije

> OKRASNE GRMOVNICE
- abutilon, hortenzija, 

fuksija pokončna, lilije, 
vrtnice, diplodenia, 
marjetica na steblu, acer, 
španski bezeg,...

> STRUKTURNE RASTLINE
- krompirjevka, mleček, 

detelja, marjeta, 
krizantema, sončna fuksija

> SADIKE ZELENJAVE
- solata, paprika, peteršilj, 

zelena, kolerabica, cvetača, 
zelje, por, bučke

> SADIKE 
ZAČIMB-DIŠAVNIC
- bazilika, majaron, žajbelj, 

drobnjak, rožmarin, meta, 
sivka

> OKRASNE TRAVE

> VRTNA SEMENA

> SREDSTVA ZA VARSTVO 
RASTLIN (FES)

Poslovalnice so odprte vse dni v tednu od 8. ure do 19. ure 
ter ob sobotah od 8. ure do 13. ure.
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Vrt

Zavihajmo rokave
Maj prinese lepše in toplejše dni tudi za ras

tline. Vrt polno zaživi v cvetovih in vonjih. 
Najbolj pridni imate že vse rože za okna in bal
kone posajene, le še na ledene može počakajte 
in lahko jih postavite tudi že na najbolj izpo
stavljene lege. Lepo je živeti z rožami, saj lju
biteljem delo z njimi prinaša posebno sprosti
tev in zadovoljstvo. In vsako leto več izkušenj

s sajenjem. Tudi zahtevnejših kombinacij. Tudi 
vse lončnice, ki so čez zimo prezimovale, v 
tem času presadite in prenesite na vrt, lahko jih 
že postavite na stalna mesta v vrtu. Na tržišču 
je velika izbira posod, bolj priljubljene so pla
stične, ker so lažje za prenašanje, vseeno pa je 
tudi velika izbira glinenih, lesenih, kovinskih, 
stvar okusa in tudi cene ...

Na vrtne gredice pa v maju posejete že tudi 
enoletne cvetice, kot so astre, cinije, tagetes ... 
Po 15. maju posadite tudi že bolj občutljive ze
lenjavne sadike: paradižnike, paprike, kumare 
in in tudi sredozemska zelišča, kot so rožma
rin, bazilika ... Seveda se z rastjo začenja tudi 
nadležna rast plevelov, zato jih bo potrebno o( f 
stranjevat čimbolj pogosto, tja do slane. Tudi- 
trajnice so že visoko zrasle, zato bodo kmalu 
potrebovale oporo, da jih veter in kakšna ne
vihta preveč ne poškodujejo. Redno kosimo 
trato, po potrebi jo dognojujemo, da bo lepo 
gosta tudi poleti, ko nastopijo sušni dnevi.

Igor Pavlič

VRTNARIJA 
^ BILBAN Član PVD

Sp. Pirniče 42, 1215 Medvode, telefon: 01 /36 21 360, faks: 01 / 36 23 416, 
gsm: 041/506 584, 041/694 890, 031/230 347, e-pošta: vrtnarija.bilban@siol.net

>

ZA VAS VZGAJAMO IN PRODAJAMO
BALKONSKO CVETJE - ENOLETNICE - SADIKE ZELENJAVE - SADIKE ZA ŽIVE 
MEJE - OKRASNA DREVESA - GRMOVNICE, LISTAVCE, IGLAVCE - TRAJNICE j

PO UGODNIH CENAH VAM PONUJAMO UREDITEV IN 
VZDRŽEVANJE VAŠIH VRTOV, PARKOV IN POSLOVNIH PROSTOROV

S tem kuponom dobite 5 % popusta pri nakupu naših artiklov.

NOVI KNJIGI ZALOŽBE NARAVA
NOVI VELIKI

LEKSIKON ŽIVALI

Očarljivo potovanje 
po svetu živali 

od A do Ž
Zanesljive informacije o 
sesalcih, ptičih, ribah, 
žuželkah, plazilcih in 

dvoživkah
Več kot 1000 čudovitih 

barvnih fotografij

www.gorenjskiglas.si

Za naročnike Gorenjskega glasa 20-odstotni popust

Cena knjige o rožah znaša 32,90 evra, 
leksikon o živalih 29 evrov.

Prodaja na okencu Gorenjskega glasa, 
Bleivveisova cesta 4, Kranj, 
vsak delavnik od 8. do 19. ure.

Naročila sprejemamo po telefonu
04/201-42-41
ali na elektronski naslov:
narocnine@g-glas.si.
Ceni knjige prištejemo poštnino.

0

• Cvetoče okrasne rastline očtAdol - priročnik za začetnike in izkušene vrtnarje • 
• Pregleden in enostaven za uporabo, z eno rastlino na eni strani •

• Jasne in enostavne podrobnosti o potrebah rastlin •
• Celostranske fotografije več kot 450 rastlin •

• Napotki, kaj izbrati, da bo vrt zanimiv vse leto • 
e Ugodna cena za več kot 1000 strani • 

e Opisi so prirejeni razmeram v Sloveniji •

Cvetoče okrasne rastline od A do 2. Kako gojiti več kot 450 izbranih vrst
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Sadike tagetesa
6 kosov v kultipaku
Art: 36563

Cene veljajo do 1.5. - 31.5. 2008, oziroma do razprodaje zalog. 
Nekatere slike so simbolne, dekorativni material ni vključen v ceno.

Semenarna Ljubljana, d.d. Dolenjska cesta 242,1000 Ljubljana.
www.semenarna.si,www.kalia.si



RO .Tehnologija d.o.o.

možnost najema strojev
J

Naše podjetje zastopa naslednje proizvajalce strojev iz skupine 
VVIRTGEN GROUP: VVirtgen GmbH, Vogele AG, Hamm AG in 
Kleemann GmbH. Zastopamo tudi zimsko opremo proizvajalca 
Giletta Spa in nabijalno tehniko VVeber GmbH. Za vse navedene 
proizvajalce nudimo kvaliteten servis in dobavo originalnih 
nadomestnih delov.
Ukvarjamo se tudi s sanacijo asfaltnih in betonskih razpok.

VVirtgen - asfaltne freze, finišerji za izdelavo betonskih cestišč, stroji za reciklažo cestišč 
Vogele - asfaltni finišerji 
Hamm - valjarji za zemljine in asfalt 
Giletta - zimska oprema, posipalci in plugi 
VVeber - vibracijska nabijala in vibracijske plošče, valjarji za jarke 
Asphalt technologies - asfaltne baze z možnostjo reciklaže 
Kleemann - drobil na in sejalna tehnika
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RO .Tehnologija d.o.o.
Poslovna cona A 49 Sl- 4208 Šenčur Slovenija 
tel + 386 4 2559 580, fax +386 4 2559 589 
www.rotech.si, e-mail: info@rotech.si


